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 Zápisnica 
z 9. plánovaného zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Dubnici nad Váhom 

konaného dňa 13. 12. 2023 
 
 

 
Prítomní: 
 
Ing. arch. Marián Antal, Ing. Lukáš Bakyta, Ivan Baláž, Mgr. Andrea Blajsková, Ing. Ladislav Buranský,  
Ing. Iveta Dianová, Mgr. Lucia Faltejsková, Mgr. Vladimíra Klačanská, Ing. Marián Kontelík, Vladimír Lukáč, 
Ing. Michal Múčka, Ing. Marián Osúch, Adriana Pilná, Ing. Libor Poruban, Peter Sojčík, Ing. Emil Suchánek, 
MUDr. Ján Tholt 

 
R O K O V A N I E 
 
Mestské zastupiteľstvo bolo zvolané pozvánkou zo dňa 6. 12. 2023. Zasadnutie mestského zastupiteľstva 
otvoril a viedol primátor mesta Mgr. et Mgr. Peter Wolf. Privítal poslanecký aktív, zástupcov právnických 
a fyzických osôb, nezávislých organizácií, inštitúcií, zástupcov masmédií a zamestnancov mesta. Oznámil, 
že 9. plánované zasadnutie MsZ bolo zvolané v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
a v súlade s rokovacím poriadkom. 
 
Primátor mesta Mgr. et Mgr. Peter Wolf skonštatoval, že podľa prezenčnej listiny je prítomných 17 
poslancov zo 17, čím je  mestské zastupiteľstvo uznášaniaschopné.  
 
Primátor informoval, že zápisnica zo 7. plánovaného zasadnutia MsZ, ktoré sa konalo dňa 19. 9. 2023, bola 
overená v súlade s rokovacím poriadkom. 
 
Primátor určil za zapisovateľku zo zasadnutia orgánu mesta Miladu Belákovú. 
 
Primátor určil overovateľov zápisnice v zložení:  

1. overovateľ: Mgr. Andrea Blajsková  
2. overovateľ: Mgr. Vladimíra Klačanská  

 
Primátor navrhol návrhovú komisiu v zložení: 
predseda:  Vladimír Lukáč  
členovia:    Ing. Libor Poruban  
                  Ing. Iveta Dianová  
 
Nikto nemal iný návrh. 
 
Primátor mesta dal hlasovať o predloženom návrhu. 
 
Hlasovanie č. 1: Schválenie návrhovej komisie 
prítomných 17 
za                   17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval     0 
Poslanci schválili zloženie návrhovej komisie. 
 
 
Primátor predložil návrh programu, s ktorým boli poslanci MsZ oboznámení aspoň tri dni pred zasadnutím 
mestského zastupiteľstva v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov: 

Návrh programu: 

1.  VZN č. 5/2023 o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia 

2. VZN č. 6/2023, ktorým sa ruší VZN č. 9/2022 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a 
na prevádzku na dieťa a žiaka škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej  pôsobnosti Mesta 
Dubnica nad Váhom zo dňa 14. 12. 2022 
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3. VZN č. 7/2023 o miestnych daniach 

4. VZN č. 8/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

5. VZN č. 9/2023, ktorým sa mení a dopĺňa  VZN č. 9/2019 O rozsahu sociálnych služieb, o spôsobe 
a výške úhrad za poskytované sociálne služby v Zariadení pre seniorov Dubina, m. r. o. – 
kombinované zariadenie, Pod hájom 1291/119, Dubnica nad Váhom zo dňa 12. 12. 2019 v znení 
VZN č. 2/2022 zo dňa 27. 4. 2022, VZN č. 7/2022 zo dňa 14. 12. 2022 a VZN č. 4/2023 zo dňa 
19. 9. 2023 

6. VZN č. 10/2023 o určovaní cien za nájom nebytových priestorov a výške úhrad za dočasné 
užívanie pozemkov vo vlastníctve mesta Dubnica nad Váhom 

7. VZN č. 11/2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2021 o pravidlách času predaja v obchode 
a času prevádzky služieb na území mesta Dubnica nad Váhom zo dňa 28. 4. 2021 

8.  Návrh programového rozpočtu mesta na roky 2024 - 2026  

9.  Konsolidovaná výročná správa mesta za rok 2022 

10.  Kronika mesta za rok 2021 a 2022 

11.  Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti škôl a školských zariadení 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta v školskom roku 2022/2023  

12. Dodatok č. 1 k Zásadám hospodárenia s majetkom mesta Dubnica nad Váhom zo dňa  
19. 9. 2023 uznesením MsZ č. 103/2023 

13. Zmena uznesenia č. 57/2023 k žiadosti o poskytnutie podpory zo Štátneho fondu rozvoja bývania 
na projekt s názvom „Stavebné úpravy nájomných bytov a bytového domu Okružná 293, Dubnica 
nad Váhom“ 

14. Zriadenie záložného práva na bytový dom č. 356 v prospech ŠFRB 

15. Programové a termínové zabezpečenie MsZ na rok 2024 

16. Nakladanie s majetkom mesta  

17. V. zmena rozpočtu za rok 2023 

18. Návrh na odvolanie náčelníka Mestskej polície v Dubnici nad Váhom 

19. Kontrola plnenia uznesení od posledného plánovaného zasadnutia MsZ  

20. Správa o kontrolnej činnosti HK od posledného plánovaného zasadnutia MsZ  

21. Návrh plánu kontrolnej činnosti HK mesta na I. polrok 2024  

 
Primátor dal hlasovať o návrhu programu MsZ.  
 
Hlasovanie č. 2: Návrh programu MsZ 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Návrh programu poslanci schválili. 
 
 
Mgr. Andrea Blajsková predložila návrh na doplnenie programu o bod: 
22. Návrh na vystúpenie mesta Dubnica nad Váhom zo Združenia miest a obcí Slovenska 
 
Primátor dal hlasovať o zmene programu. 
 
Hlasovanie č. 3: Návrh na zmenu programu  
prítomných  17 
za                  17 
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proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Návrh na doplnenie bodov do programu poslanci schválili. 
 
 
1. VZN č. 5/2023 o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia 

Predkladal: Mgr. Janka Beniaková, vedúca referátu životného prostredia   
 
Z dôvodu zavedenia novej právnej úpravy, ktorou je zákon č. 190/2023 Z. z. o poplatkoch za znečisťovanie 
ovzdušia predložila Mgr. Beniaková aktualizované VZN. 
Nový právny predpis určuje oznamovaciu a poplatkovú povinnosť len pre vybrané malé zdroje 
znečisťovania ovzdušia podľa prílohy č. 3 citovaného zákona. Taktiež stanovuje konkrétne sadzby a vzorec 
pre výpočet poplatku pre malé zdroje znečisťovania ovzdušia. Boli vynechané spaľovacie zariadenia 
spaľujúce plyn.  
 
K uvedenému rokovala finančná a majetková komisia a komisia životného prostredia a ekológie, ktoré 
odporučili návrh schváliť. 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 132/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     132/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

sa uznáša 
na Všeobecne záväznom nariadení mesta Dubnica nad Váhom č. 5/2023 o poplatkoch za znečisťovanie 
ovzdušia. 
 
 
Hlasovanie č. 4: prijatie uznesenia č. 132/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 132/2023. 
 
 
2. VZN č. 6/2023, ktorým sa ruší VZN č. 9/2022 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a 
na prevádzku na dieťa a žiaka škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta 
Dubnica nad Váhom zo dňa 14. 12. 2022 

Predkladal: Mgr. Zdena Bunčáková, vedúca školského úradu a oddelenia školstva   
 
Od 1. 9. 2023 vstúpila do platnosti novelizácia zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a 
školskej samospráve, ktorou sa upravil § 6 ods. 12 písm. c). Obec už nie je povinná schvaľovať VZN, 
ktorým určí výšku finančných prostriedkov pre základné umelecké školy, materské školy a školské 
zariadenia vo svojej zriaďovateľskej pôsobnosti. 
Z uvedeného vyplýva, že VZN č. 9/2022 zo dňa 14. 12. 2022 o určení výšky finančných prostriedkov na 
mzdy a na prevádzku na dieťa a žiaka škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta 
Dubnica nad Váhom zo dňa 14. 12. 2022 je bezpredmetné a určenie minimálnej výšky finančných 
prostriedkov pre školy a školské zariadenia na nasledujúci kalendárny rok prostredníctvom VZN nemá 
oporu v legislatíve. 
 
K uvedenému rokovala finančná a majetková komisia a komisia školstva, ktoré odporučili návrh schváliť. 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 133/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     133/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 
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sa uznáša 
na Všeobecne záväznom nariadení č. 6/2023, ktorým sa ruší VZN č. 9/2022 o určení výšky finančných 
prostriedkov na mzdy a na prevádzku na dieťa a žiaka škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej  
pôsobnosti Mesta Dubnica nad Váhom zo dňa 14.12.2022. 
 
 
Hlasovanie č. 5: prijatie uznesenia č. 133/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 133/2023. 
 
 
3. VZN č. 7/2023 o miestnych daniach 

Predkladal: Ing. Marián Michalička, vedúci ekonomického oddelenia   
 
Ing. Michalička najskôr pristúpil k vyhodnoteniu pripomienok.  
Dňom vyvesenia návrhu VZN začala plynúť najmenej 10-dňová lehota na uplatnenie pripomienok. Ing. 
Michalička prijal 1 pripomienku, ktorá mala 12 strán a bola veľmi legislatívne orientovaná. Predkladateľom 
pripomienky bola spoločnosť ONE-RENT-IMMOBILIEN GmbH, zastúpená Miroslavom Dokupilom. 
Predkladateľ vo svojom návrhu považuje navrhované sadzby dane zo stavieb za likvidačné, šikanózne 
a neodôvodnené. Ďalej predkladateľ uvádza, že zvýšenie daní je zásahom do práv osôb a preto zvýšenie 
musí byť odôvodnené, pričom očakáva, že obec náležite popíše zámery a ciele, ktoré chce realizovať zo 
zvýšených daní. Podľa názoru predkladateľa zvýšenie daní neodzrkadľuje potreby obyvateľov mesta, ktoré 
nepreukázalo zámery, ktoré chce zvýšeným výberom daní zrealizovať a opakovane označuje sadzby za 
nadmerne zaťažujúce a likvidačné. S odôvodnením, že na zabezpečenie úloh a funkcií samosprávy 
postačujú aj nižšie dane. Predkladateľ odporúča znížiť daň za nevyužívané budovy o 80 %, určovať daň 
rozdielne podľa polohy nehnuteľnosti v meste a dbať pri vyrúbení dane zo stavieb na to, či je budova 
schopná ekonomického využitia. V jednom z ďalších bodov textu pripomienky predkladateľ označuje návrh 
VZN ako dokument, ktorý je v rozpore so zákonom. Odvoláva sa na ustanovenia zákona č. 582/2004 
o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. V závere 
pripomienky predkladateľ pripomína absenciu rozvoja mesta Dubnica nad Váhom a tým odôvodňuje 
neopodstatnenosť zvýšenia daní. V návrhu opatrení predkladateľ predikuje, že sa jeho pripomienkami 
vôbec nebudú poslanci MsZ zaoberať. Ponúka 13 možností ako reálnou cestou zastaviť účinnosť VZN, 
vrátane podania trestného oznámenia.  
Po konzultácii s právnym oddelením mesta vydal spracovateľ stanovisko, ktoré je veľmi rozsiahle, preto 
z neho Ing. Michalička prečítal iba časť. Spracovateľ sa nestotožnil s názorom predkladateľa. Zvýšenie 
dane z nehnuteľnosti o 15 % nepovažuje za šikanózne, neodôvodnené ani neprimerané a likvidačné. Pri 
porovnaní sadzieb daní z nehnuteľností platných pre rok 2023 so samosprávami v trenčianskom regióne 
sú sadzby v meste Dubnica nad Váhom na úrovni priemeru. Avizované úpravy sadzieb samosprávami pre 
rok 2024 sa pohybujú v desiatkach %. Požadované zámery a ciele, ktorými je zvýšenie sadzieb dostatočne 
podložené sa nachádzajú v návrhu rozpočtu mesta pre roky 2024 až 2026. Predkladateľ pripomienky 
opakovane uvádza svoje návrhy na zníženie sadzieb dane, neponúka však riešenie kompenzácie výpadku 
na príjmovej strane rozpočtu aplikovaním jeho návrhov. Podmieňovať výšku daní úrovňou možnosti 
ekonomického využitia stavby v súkromnom vlastníctve nie je legislatívne možné. Predkladateľ 
pripomienky selektívne poukazuje na ustanovenia zákona, ktoré v čase jeho uvedenia do praxe, čiže v roku 
2004 stanovovali výšku dane za m2 stavby na 1 slovenskú korunu. Neskôr, po prijatí eura, predstavovala 
táto sadzba 3,3 centa. Opomína však iné ustanovenia tohto zákona, ktoré samospráve umožňujú najnižšie 
určené sadzby vždy k 1. januáru zdaňovacieho obdobia zvýšiť. Z uvedených dôvodov sa tejto pripomienke 
nevyhovuje.  

Vo VZN došlo k viacerým formálnym úpravám, ktorými sa toto VZN prispôsobovalo legislatívnym zmenám. 
K dani za psa mesto navrhuje odpustiť daň za psa z dôvodu, že si daňovník osvojí psa z útulku zriadeného 
na území mesta. Daň sa zníži o 50 % z dôvodu osvojenia psa z útulku zriadeného mimo územia mesta. 
Táto úľava sa bude vzťahovať na psov osvojených z útulku po 1. januári 2024. 
Pri dani za užívanie verejného priestranstva sa znižuje sadzba tejto dane pri umiestnení stavebných 
zariadení z 0,30 eur na 0,10 eur za m2/deň. Dôvodom pre zníženie tejto sadzby je zvýšenie motivácie 
subjektov povinných priznávať daň za užívanie verejného priestranstva a v konečnom dôsledku zvýšiť 
príjem rozpočtu mesta.  
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K zvýšeniu dane z nehnuteľností: opatreniami vlády z roku 2023 pokračovali masívne zásahy do príjmovej 
časti rozpočtu samospráv. Ku kompenzácii týchto výpadkov nedošlo v dostatočnej miere a zmenou 
politického zoskupenia vo vedení štátu v septembri 2023 nebolo možné odhadnúť tempo a zameranie 
legislatívnych zmien novej vlády. Z tohto dôvodu pri koncipovaní rozpočtu pre rok 2024 postupovali podľa 
platných východísk a operatívne pracovali s informáciami ministerstva financií tak, ako boli zverejňované. 
Dôsledkom bolo nastavenie príjmovej strany rozpočtu mesta podielových daní na úrovni očakávanej 
skutočnosti roku 2023, čo malo pri rastúcich nákladoch za následok deficit bežného i celkového rozpočtu 
mesta. Úspornými opatreniami a zmenou priorít sa podarilo čiastočne deficit kompenzovať, nie však v takej 
miere, aby mohol byť zostavený vyrovnaný rozpočet. Preto bolo nevyhnutné pristúpiť k navýšeniu 
daňových príjmov mesta. Zároveň sa pristúpilo k zvýšeniu percentuálnej úľavy dane z nehnuteľnosti pre 
fyzické osoby nad 70 rokov a to na 30 % z pôvodných 20 % ako aj k rozšíreniu okruhu osôb, na ktoré sa 
vzťahuje táto úľava tak, aby sa uplatňovala aj na držiteľov preukazu fyzickej osoby s ťažkým zdravotným 
postihnutím a držiteľov preukazu fyzickej osoby s ťažkým zdravotným postihnutím so sprievodcom.  
 
Primátor sa prihovoril všetkým prítomným. Neteší ho, že mesto musí pristúpiť k zvyšovaniu daní, ale 
výpadok na úrovni príjmov samospráv, ktorý spôsobili rôzne nástroje sociálnych balíčkov bývalej vlády, bol 
na úrovni viac ako 500 miliónov eur. Všetko zaplatili samosprávy, ktorým to v rozpočtoch chýba. Mnohé 
samosprávy nebudú schopné tento rok zostaviť rozpočet na to, aby mohol byť predložený na schválenie 
mestskému zastupiteľstvu a budú musieť ísť do provizória. Iné samosprávy zápasia so zadlžovaním na 
úrovni bežných výdavkov. Samosprávy stoja pred zásadnými otázkami, ako ďalej budú fungovať. Či budú 
schopné zabezpečovať základné služby občanom. Ide hlavne o menšie obce, ktoré sú už dnes v situácii, 
že si berú úvery na krytie bežných výdavkov, na personálne náklady a chod, pretože svietiť vo večerných 
hodinách už prestali pred 2 rokmi. Nášho mesta sa takáto situácia netýka. Ak však chceme udržať trend 
splácania modernizačného dlhu, a aby sme objekty, ktoré vlastníme dostali do lepšej kondície, aby mohli 
slúžiť na verejnoprospešné účely, a aby sme ďalej mohli poskytovať služby v takej kvalite, na ktorú boli 
obyvatelia nášho mesta zvyknutí, nemáme inú možnosť ako pristúpiť k zvyšovaniu daní.  
Ako to už na rokovaní odznelo, pri zvyšovaní daní sa jedná o 15 %. Aby si to všetci vedeli predstaviť, ide 
o 6 centov na 1 rok/m2 obytnej plochy. Nie je to suma, ktorá by mala výrazným spôsobom zasiahnuť do 
rodinných rozpočtov. Pri štandardnom 60 m2 byte ide o 3,60 eur/rok pre celú rodinu, to znamená 30 centov 
mesačne. Táto suma výrazne nezasiahne do rodinného rozpočtu, ale výrazným spôsobom pomôže 
rozpočtu samosprávy. 
 
K uvedenému rokovala finančná a majetková komisia a sociálna komisia, ktoré odporučili návrh schváliť. 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa prihlásil Ing. Poruban, ktorému chýba 
diskusia s občanmi v dome kultúry, ako tomu bolo po iné roky. Uviedol, že zvýšenie daní zasiahne 
mnohopočetné rodiny, rodičov samoživiteľov, samostatne žijúcich dôchodcov, ZŤP, kde už dlhodobo 
pozoruje riziko chudoby a sociálneho vylúčenia. 
Primátor si dovolil s pánom Porubanom nesúhlasiť. Ako už vravel, tieto sumy nie sú markantné, ide o 3,60 
eur na jeden rok pri štandardnom byte. Daň sa vypočítava na m2 a nie na jednu osobu, preto to 
mnohopočetné skupiny nezasiahne. Ak pán poslanec myslel zvyšovanie poplatkov za komunálny odpad, 
na ktoré sa bude vzťahovať iné VZN, tak k tomu samosprávu núti štát a legislatíva. Túto sumu môžu 
ovplyvniť samotní obyvatelia zvýšenou mierou separácie. Aj v tomto prípade však ide iba o 2 eurá na osobu 
na rok, takže aj pri mnohopočetnej rodine sa nebude jednať o vysokú sumu. ZŤP dostanú 30 % úľavu. 
V maximálnej miere sa pri tvorbe snažili ohrozené skupiny bonifikovať.  
Zvýšenie poplatkov nás neteší, ale musíme sa vysporiadať s tým, že sme ako samosprávy prišli o značné 
finančné prostriedky. Iné samosprávy budú zvyšovať dane až v desiatkach eur.  
Poslanec Baláž doplnil primátora, že k tomu prebehla veľká diskusia. Porovnávali iné samosprávy. Vo 
väčšine je to 50 % a viac. Dubnica je jedna z mála samospráv, kde sa podarilo stlačiť zvýšenie daní o 15 
%, čo je prijateľný kompromis. 
Ing. Osúch doplnil pána Baláža. Na stretnutí poslancov aj na finančnej komisii sa na tomto zvýšení daní 
jednoznačne zhodli. Tieto dane sú prijateľné a nie sú likvidačné. 
Pán Lukáč podporil predchádzajúcich diskutujúcich. Upozornil pána Porubana, že zavedením zľavy 
skupine ZŤP budú dane prvýkrát klesať.  
Primátor poďakoval kolegom za diskusiu a ukončil rozpravu k tomuto bodu. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 134/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     134/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

sa uznáša 
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na Všeobecne záväznom nariadení mesta Dubnica nad Váhom č. 7/2023 o miestnych daniach. 
 
 
Hlasovanie č. 6: prijatie uznesenia č. 134/2023 
prítomných  17 
za                  16 
proti                1 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 134/2023.  
 
 
4. VZN č. 8/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

Predkladal: Ing. Marián Michalička, vedúci ekonomického oddelenia   
 
K návrhu VZN v zákonnej 10-dňovej lehote nedostali žiadnu pripomienku. 
V návrhu VZN je z dôvodu zníženia miestneho poplatku pre žiakov alebo študentov dennej formy štúdia so 
sídlom na území Slovenskej republiky upresnené, že mesto poplatok zníži na základe obdobia uvedeného 
v potvrdení o ubytovaní alebo nájomnej zmluve, nakoľko dátumy na potvrdení o návšteve školy nie sú 
identické s dátumami v dokladoch o bývaní. 
Poplatok rastie o 5 %, ale ako už bolo povedané, je to z dôvodu nárastu nákladov spojených s likvidáciou 
odpadov a mesto je povinné tieto náklady preniesť na občanov mesta do poplatku za komunálny odpad. 
Nárast poplatku je o 2 eurá na osobu na rok, takže rastie zo 40 na 42 eur. Navrhnuté zvýšenie je spojené 
s uložením odpadu na skládku a tiež nárastu minimálnej mzdy od 1. 1. 2024 pri činnostiach nakladania 
s odpadom. 
 
K uvedenému rokovala finančná a majetková komisia a komisia životného prostredia a ekológie, ktoré 
odporučili návrh schváliť. 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 135/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     135/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

sa uznáša 
na Všeobecne záväznom nariadení mesta Dubnica nad Váhom č. 8/2023 o miestnom poplatku za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 
 
 
Hlasovanie č. 7: prijatie uznesenia č. 135/2023 
prítomných  17 
za                  16 
proti                1 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 135/2023. 
 
 
5. VZN č. 9/2023, ktorým sa mení a dopĺňa  VZN č. 9/2019 o rozsahu sociálnych služieb, o spôsobe 
a výške úhrad za poskytované sociálne služby v Zariadení pre seniorov Dubina, m. r. o. – 
kombinované zariadenie, Pod hájom 1291/119, Dubnica nad Váhom zo dňa 12. 12. 2019 v znení VZN 
č. 2/2022 zo dňa 27. 4. 2022, VZN č. 7/2022 zo dňa 14. 12. 2022 a VZN č. 4/2023 zo dňa 19. 9. 2023 

Predkladal: Mgr. Iveta Kollmanová, riaditeľka ZPS Dubina m. r. o.   
 
Financovanie sociálnej služby pozostáva z príjmov od zriaďovateľa, príjmov zo štátneho rozpočtu 
ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny a príjmov od prijímateľov sociálnej služby. Tieto príjmy však 
nepokrývajú náklady, ktoré majú pri poskytovaní sociálnych služieb v špecializovanom zariadení v Prejte. 
Dotácia z ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny bude v roku 2024 poskytovaná vo výške 630 až 770 
eur na jedného prijímateľa sociálnej služby v špecializovanom zariadení na mesiac podľa stupňa 
odkázanosti. Uvedené finančné prostriedky sú účelovo viazané na výplatu miezd. Príjmy od zriaďovateľa 
a od prijímateľov sociálnych služieb sú používané na prevádzku zariadenia. Cenník za ubytovanie bol 
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stanovovaný v roku 2022 kedy v ŠZ bolo vypočítané za 1 m2 obývanej plochy 0,32 eur. Navrhli navýšenie 
ceny bývania na 0,40 eur/ m2/deň, čo znamená navýšenie o 8 centov. Navýšenie ceny bývania v 
špecializovanom zariadení je potrebné najmä z dôvodu vynakladania väčších finančných prostriedkov na 
úhrady energií, vody, tepla a služieb. Nárast cien energií sa prejavil vo všetkých komoditách a u všetkých 
dodávateľov služieb a tovarov (čistiace a dezinfekčné prostriedky, ochranné pracovné prostriedky, 
elektroinštalačný materiál, náterové hmoty, opravy, revízie, služby a pod.). Cenník za odborné činnosti bol 
stanovený v roku 2022 pre V. stupeň odkázanosti na 12,00 eur/deň, pre VI. stupeň odkázanosti na 13,00 
eur/deň. Navrhli zvýšenie úhrady v špecializovanom zariadení za odborné činnosti o 1,00 euro/deň v oboch 
stupňoch odkázanosti. To znamená navýšenie pri V. stupni odkázanosti na 13,00 eur/deň a pri VI. stupni 
odkázanosti 14,00 eur/deň. Zároveň navrhli zvýšiť úhradu pri klientoch s plnou enterálnou stravou zo 
súčasnej ceny 14,50 eur/deň na 15,50 eur/deň. Výdavky na odborné činnosti sa v poslednom období zvýšili 
z dôvodov, ktoré je poskytovateľ povinný dodržiavať: maximálny počet prijímateľov sociálnej služby na 
jedného zamestnanca a minimálny percentuálny podiel odborných zamestnancov, valorizácia platov 
zamestnancov (zákon č. 553/2003 Z. z. o odmeňovaní zamestnancov pri výkone práce vo verejnom 
záujme), každoročné zvyšovanie minimálnej mzdy, opakované zvyšovanie príplatkov za víkendy, nočné 
zmeny a zmeny vo sviatky, prijímanie klientov v terminálnych štádiách ochorenia, čo vyžaduje zvýšený 
počet odborných zamestnancov. 
 
Primátor poďakoval pani riaditeľke a aj jej kolegom za náročnú prácu, ktorú si všetci vážia. Poďakoval 
a zároveň aj poprosil zamestnancov a klientov o trpezlivosť s priebehom rekonštrukčných prác. 
Samospráva nemá inú možnosť iba pristúpiť k zvýšeniu poplatkov. Snažili sa zásadným spôsobom 
nezasiahnuť do rozpočtu klientov a ich rodín, ale nie je iná možnosť, pokiaľ chceme v zariadení zachovať 
kvalitu poskytovaných služieb. 
 
K uvedenému rokovala finančná a majetková komisia, ktorá odporučila návrh schváliť. 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 136/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     136/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

sa uznáša 
na Všeobecne záväznom nariadení č. 9/2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 9/2019 zo dňa  
12.12. 2019 o rozsahu sociálnych služieb, o spôsobe a výške úhrad za poskytované sociálne služby v 
Zariadení pre seniorov Dubina, m. r. o. – kombinované zariadenie, Pod hájom 1291/119, Dubnica nad 
Váhom. 
 
 
Hlasovanie č. 8: prijatie uznesenia č. 136/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 136/2023. 
 
 
6. VZN č. 10/2023 o určovaní cien za nájom nebytových priestorov a výške úhrad za dočasné 
užívanie pozemkov vo vlastníctve mesta Dubnica nad Váhom 

Predkladal: Mgr. Andrea Blajsková, zástupkyňa primátora  
 
Z dôvodu potreby aktualizácie cien a konsolidácie v súčasnosti platného VZN č. 8/2011 o určovaní cien za 
nájom nebytových priestorov a výške úhrad za dočasné užívanie pozemkov vo vlastníctve mesta Dubnica 
nad Váhom je nevyhnutné prijať nové VZN o určovaní cien za nájom nebytových priestorov a výške úhrad 
za dočasné užívanie pozemkov vo vlastníctve mesta. V celom návrhu VZN č. 10/2023 bolo nevyhnutné 
upraviť výšku nájmu majetku mesta. Pri určovaní výšky nájomného sa prihliadalo jednak na zvyšujúce sa 
ceny energií ako aj všetkých služieb. V návrhu VZN č. 10/2023 boli navrhnuté viaceré nevyhnutné zmeny. 
Bola stanovená samostatná výška nájomného v budove na ul. A. Kmeťa a to z dôvodu rozsiahlej 
rekonštrukcie tejto budovy v roku 2021. Všetky ďalšie zmeny sú uvedené v priloženom materiáli. 
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V zákonom stanovenej 10-dňovej lehote boli doručené 2 pripomienky od Ing. Bakytu, predsedu komisie 
športu a mládeže. 
Pripomienka č. 1: predkladateľ navrhol upraviť čl. III., bod 1, písm. b) Prílohy č. 1 k VZN č. 10/2023 Zásady 
prenechávania majetku mesta Dubnica nad Váhom na dočasné užívanie v školách a školských 
zariadeniach b) odplatne pre športové kluby so sídlom na území mesta neuvedené v „a) bezodplatne“  a  
pre právnické osoby, fyzické osoby - podnikateľov, ostatné fyzické osoby a organizácie neuvedené v „a) 
bezodplatne“ – oba body v zmysle priloženej tabuľky. 
Spracovateľ po vyhodnotení a dôkladnom zvážení pripomienku č. 1 akceptoval. 
Pripomienka č. 2: predkladateľ navrhol doplniť v čl. III., bod 3, písm. b) v Prílohe č. 1 k VZN č. 10/2023 
hodinové nájomné za celý športový areál vo výške 100 eur/hod, pričom v prípade prenájmu celého 
športového areálu na celý deň by nájomné predstavovalo 1000 eur. 
Spracovateľ po vyhodnotení tejto pripomienky ju akceptoval a to takým spôsobom, že do tabuľky uvedenej 
v čl. III, bod 3 písm. b) odplatne sa doplnia dve nové písmená h) a i), v ktorých sa stanoví odplatný prenájom 
celého športového areálu za hodinu vo výške 100 eur (písmeno h) a za celý deň vo výške 1000 eur 
(písmeno i). 
 
K uvedenému rokovali finančná a majetková komisia, komisia školstva a komisia športu a mládeže, ktoré 
odporučili návrh schváliť so zapracovanými pripomienkami. 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Primátor dal hlasovať o zapracovaní pripomienok: 
 
Hlasovanie č. 9: zapracovanie pripomienok k VZN č. 10/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili zapracovanie pripomienok. 
 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 137/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     137/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

sa uznáša 
na Všeobecne záväznom nariadení mesta Dubnica nad Váhom č. 10/2023 o určovaní cien za nájom 
nebytových priestorov a výške úhrad za dočasné užívanie pozemkov vo vlastníctve mesta Dubnica nad 
Váhom so zapracovanými pripomienkami. 
 
 
Hlasovanie č. 10: prijatie uznesenia č. 137/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 137/2023. 
 
 
7. VZN č. 11/2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2021 o pravidlách času predaja v obchode a 
času prevádzky služieb na území mesta Dubnica nad Váhom zo dňa 28. 4. 2021 

Predkladal: Ing. Silvia Kiačiková, prednostka MsÚ  
 
Návrh na zmenu a doplnenie VZN č. 1/2021 o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb 
na území mesta Dubnica nad Váhom je odôvodnený jednak potrebou zachovania nočného kľudu v obytnej 
zóne mesta Dubnica nad Váhom nazývanej „Za traťou“ ako aj ochranou majetku občanov žijúcich v tejto 
časti mesta, resp. snahou o zabránenie vandalizmu návštevníkmi prevádzok nachádzajúcich sa v tejto časti 
mesta. Dodržiavanie nočného kľudu v tejto časti mesta sa už dlhšiu dobu javí prinajmenšom ako 
problematické, pričom zároveň dochádza aj k poškodzovaniu majetku občanov hosťami týchto 
prevádzkarní. 
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V zmysle tohto VZN dôjde k obmedzeniu prevádzkového času prevádzkarní s pohostinskou činnosťou 
nachádzajúcich sa v časti mesta Za traťou a to od pondelka do nedele v rozmedzí od 6:00 hodiny do 22:00 
hodiny, rovnako ako prevádzkový čas, ktorý je určený pre prevádzkarne nachádzajúce sa priamo v obytnej 
budove. 
 
Primátor vysvetlil, že ide o reštriktívny zásah do otváracích hodín prevádzky, ktorá sa nachádza na sídlisku 
Za traťou, kde sa v nedávnej minulosti udiali viaceré sociálno-patologické prejavy, kedy dochádzalo 
k fyzickému aj verbálnemu napádaniu medzi návštevníkmi prevádzky a následnému rušeniu nočného 
kľudu. Tieto a ďalšie prejavy výrazným spôsobom zasahovali do pokojného nažívania na danom sídlisku.  
 
K uvedenému rokovala finančná a majetková komisia, ktorá odporučila návrh schváliť.  
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 138/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     138/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

sa uznáša 
na Všeobecne záväznom nariadení č. 11/2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2021 o pravidlách času 
predaja v obchode a času prevádzky služieb na území mesta Dubnica nad Váhom zo dňa  
28. 4. 2021. 
 
 
Hlasovanie č. 11: prijatie uznesenia č. 138/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 138/2023. 
 
 
8. Návrh programového rozpočtu mesta na roky 2024 - 2026 

Predkladal: Ing. Marián Michalička, vedúci ekonomického oddelenia  
 
V zákonom stanovenej lehote nebola doručená žiadna pripomienka, avšak ako spracovateľ vykonal Ing. 
Michalička niekoľko zmien.  
Pripomienka č. 1: Návrh rozpočtu obsahuje v príjmovej časti kapitálového rozpočtu ZpS DUBINA 
transferovú položku vo výške 28 200 eur. Vzhľadom k tomu, že ide o transfer financovaný mestom ako 
zriaďovateľom zariadenia, správne má byť tento príjem už súčasťou príjmovej časti rozpočtu mesta a nie 
rozpočtovej organizácie. Predkladateľ navrhuje upraviť kapitálový rozpočet zrušením položky 28 200 eur 
v rozpočte Zariadenia pre seniorov Dubina. 
Znížením príjmu kapitálového rozpočtu je pre vyrovnanie rozpočtu potrebné navýšiť príjmovú časť rozpočtu 
alebo znížiť jeho výdavkovú časť. Kompenzácia výpadku príjmu sa zrealizuje v bežnom rozpočte v 
podprograme Správa majetku zvýšením položky dividendy. 
Pripomienke v uvedenom znení spracovateľ vyhovel. 
Pripomienka č. 2: Príjmová časť návrhu rozpočtu škôl je o 200 eur nižšia ako je súčet príjmov rozpočtov 
jednotlivých škôl a školských zariadení. Pri kontrole rozpočtov bolo zistené, že jedna zo základných škôl 
počíta v roku 2024 v kategórii grantov s príjmom vo výške 200 eur. Tento príjem nebol zohľadnený v návrhu 
rozpočtu mesta. Predkladateľ navrhuje upraviť bežné príjmy škôl a školských zariadení o sumu 200 eur na 
sumu 627 674 eur. 
Pripomienke sa v uvedenom znení vyhovuje. 
Po zrealizovaných zmenách je výsledný rozpočet prebytkový vo výške 72 000 eur. Tento prebytok navrhuje 
kompenzovať znížením očakávaného výberu dane z nehnuteľností za rok 2024, čím sa zníži tlak na 
očakávané plnenie príjmovej časti rozpočtu a pristúpi sa ku konzervatívnejšiemu očakávaniu. Korekcia 
bude vykonaná v podprograme 1.1 zníženie príjmov o 72 000 eur. Po zapracovaní pripomienok bude 
prebytok bežného rozpočtu 342 355 eur, schodok kapitálového rozpočtu 4 746 739 eur. Tento schodok 
bude kompenzovaný rozdielom vo finančných operáciách a celkový rozpočet mesta 36 583 490 eur bude 
vyrovnaný (rovnaká suma v príjmovej aj výdavkovej časti). 
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Ing. Kňažeková predniesla stanovisko hlavnej kontrolórky mesta. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu 
rozpočtu je zamerané najmä na posúdenie súladu obsahu predloženého návrhu rozpočtu mesta Dubnica 
nad Váhom so všeobecne záväznými právnymi predpismi a na metodickú správnosť predloženého návrhu 
rozpočtu mesta na roky 2024 – 2026. Účelom a cieľom tohto stanoviska je predovšetkým snaha o odborné 
posúdenie všetkých aspektov a náležitostí návrhu rozpočtu, ktorými musí tento dokument zo zákona 
disponovať. Hlavný kontrolór po posúdení zverejneného návrhu rozpočtu na rok 2024 - 2026 konštatuje, 
že návrh rozpočtu je spracovaný v súlade zákonom o rozpočtových pravidlách verejnej správy a zákonom 
o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a je zostavený ako viacročný rozpočet na roky 2024-2026 
a tiež ako programový rozpočet. Na základe skutočností uvedených v tomto stanovisku a po zapracovaní 
jednotlivých akceptovaných pripomienok odporúča Mestskému zastupiteľstvu mesta Dubnica nad Váhom 
schváliť predložený návrh rozpočtu mesta Dubnica nad Váhom na rok 2024 vrátane programov a 
podprogramov a zobrať na vedomie návrh viacročného rozpočtu mesta Dubnica nad Váhom na roky 2025-
2026 vrátane programov a podprogramov. 
 
K uvedenému rokovali všetky komisie mestského zastupiteľstva okrem komisie bytovej. Komisie odporučili 
programový rozpočet schváliť.  
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa prihlásil poslanec Antal. Ing. arch. 
povedal, že sa potešil, keď si v septembri pán Michalička vyžiadal pripomienky a požiadavky k bežnému 
a kapitálovému rozpočtu. Očakával odbornú diskusiu ohľadom akcií, ktoré má mesto pripravené na rok 
2023 a 2024. Požiadavka bola, aby stanovili priority pre jednotlivé volebné obvody mesta aj s finančným 
dopadom. 5. 10. 2023 zaslal zoznam aj s odhadovaným finančným dopadom. 23. 11. 2023 bol 
odprezentovaný návrh rozpočtu, ktorý nezohľadnil jeho požiadavky. Na svoje otázky dostával väčšinou 
vyhýbavé odpovede. Bola tam skrytá položka 1,6 milióna eur, v ktorej mali byť zakomponované požiadavky 
na sídlisko Podháj. Na sídlisku Pod hájom by chcel, aby sa zrekonštruovali chodníky, opravili ihriská pri 
panelákoch 1089 a 1090, aby sa vybudovali 2 parkoviská pre bicykle, aby sa vybudovalo nové parkovisko 
pri bytových domoch 1093 a 1094, aby sa modernizovali stojiská kontajnerov v počte 6, aby sa spracoval 
projekt oddychu pozdĺž Dubničanky, aby sa spomalila komunikácia na Hurbanovej ulici, aby sa riešil projekt 
denného stacionáru pre seniorov. Tieto veci v návrhu rozpočtu nenašiel. Stretol sa iba s vyjadreniami veľmi 
vyhýbavého charakteru. Očakával aj odbornú diskusiu ohľadom programového rozpočtu v súlade s PHSR 
mesta, ktorý bol schválený na rok 2023 a ich akčný plán v zastupiteľstve v júni. V rozpočte mu chýbajú 
investície, na ktoré sú vypracované projekty, napríklad mestská plaváreň alebo rekonštrukcia športovej 
haly. Ani denný stacionár v rozpočte neobjavil. Ďalšia vec, ktorú kritizoval na stretnutí poslancov aj na 
finančnej komisii, bola absencia územno-plánovacej činnosti mesta. Mesto má originálnu kompetenciu 
v zmysle zákona o mestskom zriadení a to je obstarávanie a schvaľovanie územno-plánovacej 
dokumentácie. V rozpočte neexistuje ani žiadna položka na túto tému. Územný plán sa robí od roku 2018, 
robí sa 6 rokov, dnes nie je urobený ani koncept riešenia. Mnohí občania sa pýtali na skatepark, keď zistili, 
že sa ide robiť za 160 tis. eur. Keď sa na túto položku pozrel, tak zistil, že to nie je 160 tis., ale 460 tis. eur. 
Nemyslí si, že je to správna investícia, vzhľadom na to, že mesto podľa rozpočtu môže mať veľké problémy. 
Ale aby nebol iba kritický, tak pochválil vedenie mesta, že sa mu podarilo z plánu obnovy získať peniaze 
na rekonštrukciu Chateau Mignon. Aj keď plán obnovy je zameraný na vzdelanie, inovatívnosť, 
konkurencieschopnosť, zelené energie, zdravý život, efektívnosť, ale tým, že sa to podarilo pre gastro-
prevádzku, vyjadril pochvalu. Myslí si, že sa to šilo horúcou ihlou, pretože v zmluve medzi ministerstvom 
dopravy a mestom zostalo, že Chateau Mignon leží na pozemkoch v katastrálnom území Rimavská 
Sobota. Bolo by dobré, keby sa to opravilo. 
Primátor nevie, ako opraviť dokument ministerstva dopravy. Zmluva sa nešila horúcou ihlou. Viac ako 2 
roky intenzívnej práce trvalo, kým sa to kolegom z mestského úradu v kooperácii s krajským pamiatkovým 
úradom podarilo, pretože sa nejedná iba o obyčajnú gastro-prevádzku. Ide o národnú kultúrnu a historickú 
pamiatku, ktorá bola v minulosti signifikantou nášho mesta. Táto pamiatka bola navštevovaná nielen 
obyvateľmi mesta, ale aj zahraničnými významnými osobnosťami, ktoré sa tu sobášili a odohrali sa tu tiež 
mnohé významné udalosti. Ide o veľkú investíciu z plánu obnovy, v tomto prípade takmer 2 milióny eur 
získané na rekonštrukciu pamiatky, ktorú sme v minulosti odkúpili za veľmi priaznivých podmienok od 
banky. Je za tým viac ako 3 roky tvrdej práce. Rovnako veľa práce je aj za investíciami, ktoré pán Antal 
spomínal. V rozpočte sa prostriedky nenašli z toho dôvodu, že nie sme schopní takéto obrovské investície 
financovať z vlastného rozpočtu, preto sme nútení čakať na dopytové výzvy. Na tieto výzvy musíme byť 
vopred pripravení, pretože v termíne, kedy je výzva už vypísaná, nie je možné stihnúť zrealizovať všetky 
potrebné úkony, získať územné rozhodnutie, stavebné povolenie, zrealizovať verejné obstarávanie. 
Deklarácia toho, že sa to darí sú doteraz čerpané finančné prostriedky a úspešnosť, ktorú máme v prípade 
projektov, na ktoré sú vypisované výzvy. Veľmi radi sa do výziev zapojíme s plavárňou aj s mestskou 
športovou halou, pretože sme na to pripravení. Mesto sa snaží hospodárne, účelne a efektívne nakladať 
s verejnými zdrojmi a v prípade možnosti získavať nenávratné finančné prostriedky na investičné akcie. 
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Vyjadrenie k skateparku – 160 tis eur je prvá tranža. Nebolo tam nič skryté. O tejto sume reálne rozprávali, 
preto je rozdelená na tranže. Skatepark bol navrhnutý a bude poskytovať prostredie pre inline šport. Budú 
vytvorené podmienky pre súťaženie národného aj medzinárodného charakteru. O športovisko bol veľký 
záujem aj v prieskumoch verejnej mienky, ktorá sa v meste a na školách realizovala. Skatepark projektoval 
tím odborníkov, ktorí majú bohaté skúsenosti v celej Európe. 
Čo sa týka územného plánu, realizuje sa od roku 2018. Súčasné vedenie neobstarávalo zhotoviteľa 
územného plánu, zmluva bola podpísaná ešte pred nástupom do funkcie. Doba trvania je taká dlhá 
z dôvodu covidovej pandémie a následne prekážok na strane zhotoviteľa, ktoré podložil lekárskymi 
správami. Do konca roka má byť predložený koncept a primátor pevne verí, že to tak bude. V opačnom 
prípade by sme pristúpili k ukončeniu zmluvného vzťahu a následne vysúťaženiu nového zhotoviteľa. Doba 
zhotovenia územného plánu nie je v podmienkach SR mimoriadna, v iných mestách je táto doba oveľa 
dlhšia. 
Odborná diskusia k rozpočtu – uskutočnilo sa stretnutie s poslancami ako aj výzva na pripomienky, ktorá  
smerovala k tomu, aby sme konštruktívne pristúpili k tvorbe rozpočtu, ktorý bude zohľadňovať požiadavky 
poslancov za jednotlivé volebné obvody. Rovnako aj požiadavky jednotlivých referátov. Nevie o aké 
vyhýbavé odpovede sa jedná, ale zástupcovia finančného oddelenia či mesta odpovedali na otázky. 
V jednom roku nie je možné zapracovať všetky požiadavky poslancov, pretože modernizačný dlh, ktorý 
v meste máme, je veľký.  
Pánovi Antalovi chýba diskusia pred tým, ako sa vytvoril rozpočet. 
Primátor povedal, že diskusia bola a boli v rozpočte zohľadnené návrhy poslancov. Snažili sa vyberať 
projekty, ktoré budú môcť byť spolufinancované z nenávratných finančných prostriedkov, aby sa mohli 
financovať aj projekty, ktoré by sme z vlastného rozpočtu financovať nezvládli. Nasledovali povinnosti, ktoré 
si mesto musí plniť v zmysle legislatívy a až následne bol priestor na realizovanie menších investičných 
akcií. „Skrytá suma“, ako ju pán Antal pomenoval, nie je skrytá, ale je stanovená z toho dôvodu, aby sa 
v novom roku mohli na základe riadne zistených skutočností určiť, ktoré investičné akcie a v akom poradí 
sa budú realizovať.  
Pán Antal vo februári navrhol a na stretnutí poslancov to odsúhlasili, že mesto urobí prezentáciu projektov. 
V dobrej viere schválil rozpočet na rok 2022 a očakával, že ho mesto oboznámi s projektami, ktoré schválili 
a budú sa realizovať. Keďže sa nič nedialo, tak sa pred zastupiteľstvom koncom júna pýtal, prečo sa tak 
nestalo, tak primátor odpovedal, že vedenie mesta malo iné dôležitejšie úlohy. Preto čakal ďalších 6 
mesiacov a nič sa neudialo. Preto tvrdí, že diskusie tohto charakteru neprebiehajú. Prečo sa mesto bráni 
ukázať projekty? Myslí si, že ako poslanec má právo do toho odborne vstúpiť. Prečo sa za 10 mesiacov 
roka takáto diskusia nezrealizovala? 
Primátor odpovedal, že si nemyslí, že sa poslancom neukazujú projekty. Projekty prechádzajú 
predovšetkým odborným posudzovaním jednotlivých útvarov mesta, ďalej projektantov, ktorí vzišli 
verejným obstarávaním a následne sú prezentované poslancom a širokej verejnosti. Ak pánovi Antalovi 
chýba komplexná prezentácia, tak odpoveď je opäť taká, že máme iné prioritnejšie záležitosti, ktorým sa 
potrebujeme venovať, aby sme sa stihli zapájať do výziev, ktoré vychádzajú. Nie je možné, aby všetky 
kapacity zameral na vytvorenie nástroja pre prezentáciu.  
Ing. arch. Antal poznamenal, že primátor nemôže myslieť vážne to, že neumožní poslancovi oboznámiť 
sa s projektom, ktorý schválil.  
Primátor sa spýtal, či pánovi Antalovi bolo niekedy odopreté vidieť projekt. 
Pán Antal odpovedal, že nie, iba reaguje na odsúhlasenú požiadavku prezentácie pre všetkých poslancov, 
aby sa nemusel chodiť pozerať na každý projekt a nezaťažoval mesto. Nič také sa neurobilo. Žiada 
o splnenie dohody z februára 2023, že sa urobí prezentácia projektov, ktoré boli schválené v rozpočte na 
rok 2022. 
Primátor odporučil pánovi poslancovi, že ak má o nejaký projekt záujem, nech navštívi odborný útvar 
mesta, ktorý mu umožní do projektu nahliadnuť. 
Mgr. Blajsková je poslankyňou v tom istom obvode ako pán Antal. Preverila si, čo sa vo volebnom obvode 
č. 7 zrealizovalo. V rámci posledných 4 rokov bolo v tomto obvode upravených viacero chodníkov aj ciest. 
Prebehla veľká rekonštrukcia vnútrobloku Ú-čko, vnútrobloku pri Pizza Mama, upravovali sa chodníky pri 
paneláku 960, kde prebehla aj úprava parkoviska. Zmenila sa dopravná situácia pred 5. ZŠ, v rámci ktorej 
bolo vymenených viacero chodníkov. Išlo o rozsiahle úpravy. V rozpočte bolo vyčlenených viac ako 1 milión 
eur na to, aby sa poslanci dohodli, ktoré chodníky a cesty sa budú ďalej upravovať. Nemyslí si, že na túto 
otázku pán poslanec nedostal odpoveď alebo nebola zohľadnená jeho požiadavka. Na stretnutí k rozpočtu 
mu bola zodpovedaná každá otázka. V jednom roku nie je možné opraviť všetky ihriská v rámci celého 
mesta, musí byť zvolený postup, aby všetky sídliská a všetky volebné obvody boli uspokojené. Čo sa týka 
parkovísk, tak všetci vedia, že na sídlisku Pod hájom je situácia veľmi komplikovaná, ale treba ju riešiť 
komplexne. Nevidí význam v budovaní malých parkovísk. Pri stojiskách prebieha tretia etapa budovania 
polopodzemných kontajnerov, v rámci ktorej budú vybudované aj stojiská na sídlisku Pod hájom. Pri 
bytovkách v okolí Dutaf-u je situácia s budovaním polopodzemných kontajnerov komplikovaná – pani 
zástupkyňu by zaujímalo, prečo sa táto situácia neriešila už v minulosti, keďže to trvá už asi 20 rokov, ale 
prečo sa očakáva, že sa všetko vyrieši v priebehu 4 rokov. Chápe, že všetci chcú vo svojich volebných 
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obvodoch spraviť čo najviac. Do volebného obvodu č. 7 sa investovalo za posledných 5 rokov najviac zo 
všetkých obvodov – tá suma je takmer 2 milióny eur. Je treba nechať priestor aj ostatným. 
Pán Poruban dával podnety 9. 10. 2023 a so všetkým je spokojný. Mestu ale chýba terénny sociálny 
pracovník, ktorý by sa venoval rizikovým a sociálne vylúčeným skupinám. Už niekoľko rokov aj na sociálnej 
komisii opakoval, že v Dubnici je dlhodobo poddimenzovaný stav pracovníkov sociálneho oddelenia. 
Porovnal počty sociálnych pracovníkov: Dubnica 2, Šaľa 6, Vranov 5, Partizánske 8, Rimavská Sobota 11, 
Dunajská Streda 4. Terénny sociálny pracovník tu dlhodobo chýba. Vie, že vychádzali takto zamerané 
projekty. 12. 12. 2023 poslal vedeniu MsÚ finančný projekt, ktorého cieľom je terénna práca mesta 
a sprístupniť občanom žijúcim v rôznych sociálnych podmienkach existujúce spoločenské zdroje, 
sprístupniť im participáciu na rozhodovacích procesoch spoločnosti a podporovať, aby bol ich život 
kvalitnejší a dôstojnejší. Terénna sociálna práca je zameraná na prevenciu sociálneho vylúčenia, na 
zmierňovanie dopadov zlej sociálnej situácie a chudoby. Cieľom sú marginalizované skupiny, skupiny 
ohrozené diskrimináciou, neúplné rodiny, rodiny mnohodetné. Čo sa týka rozpočtu, mal podnet na 
inštaláciu kamerového systému do podchodov, myslí podchod pri Kauflande. 
Primátor odpovedal, že mesto pracuje na rozširovaní kamerového systému. Je implementovaná výzva za 
viac ako 500 tis. eur s cieľom rozšíriť kamerový systém a zvýšiť zber dát a samozrejme aj bezpečnosť 
v uliciach mesta. Nie je jednoduché zaviesť všade kameru (pokrytie signálom, napájanie na internet) tak, 
aby bolo možné odosielať dáta. Budeme sa konkrétnym podchodom zaoberať. 
Terénni sociálni pracovníci – v takomto projekte sme boli zapojení, ale výsledky nenapĺňali očakávania. Čo 
sa týka sociálnej politiky, tak mesto má rozsiahlu paletu nástrojov (senior-karta, nocľaháreň, sociálny šatník 
a mnohé ďalšie). Treba však brať ohľad aj na to, akou mierou bude zaťažený mestský rozpočet.  
Ing. Osúch sa chcel iba pár vetami vyjadriť k poznámke pána Antala. Všetci mali možnosť dať pripomienky. 
Rozpočet musel byť v nejakej forme zostavený, aby sa k nemu následne stretli. Žiadny poslanec nie je 
úplne spokojný, čo v rozpočte je. Počas prvého stretnutiu k rozpočtu bolo pánovi poslancovi zodpovedané 
na všetky otázky. I keď neboli zapracované všetky požiadavky. Myslí si, že aj keď už rozpočet je v nejakej 
fáze pripravený, tak každý poslanec môže dať návrh na zmenu, aj na dnešnom rokovaní. 
 
Primátor dal hlasovať o zapracovaní pripomienok: 
 
Hlasovanie č. 12: zapracovanie pripomienok do programového rozpočtu mesta 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili zapracovanie pripomienok. 
 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 139/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     139/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

a) schvaľuje 
rozpočet mesta na rok 2024 vrátane programov a podprogramov so zapracovanými pripomienkami, 
 
b) berie na vedomie 
rozpočet mesta na rok 2025 - 2026 vrátane programov a podprogramov, 
 
c) berie na vedomie  
odborné stanovisko hlavnej kontrolórky mesta k návrhu rozpočtu mesta Dubnica nad Váhom na roky 2024 
– 2026. 
 
 
Hlasovanie č. 13: prijatie uznesenia č. 139/2023 
prítomných  17 
za                  16 
proti                1 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 139/2023. 
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Diskusia 17:03 – 17:36 
 
Pán Šlesar  
Pán Šlesar poďakoval riaditeľke Zariadenia pre seniorov Dubina pani Kollmanovej. Poďakoval aj poslancovi 
MUDr. Tholtovi za to, že ho udržuje v takej zdravotnej kondícii, že môže mestu pomáhať svojimi podnetmi. 
Pánovi primátorovi dal dve aktuálne fotky, ktoré čaká, že sa vyriešia (fotka neaktuálneho programu kina 
Lastovička a zodvihnutej dlažobnej kocky). Poprosil pána primátora, aby odovzdal vedúcemu oddelenia 
výstavby Bc. Králikovi odkaz, že by bolo vhodné sa spolu stretnúť. 
Primátor poďakoval pánovi Šlesarovi za podnety. Aj vďaka nim sa podarilo odstrániť v meste nedostatky, 
zlepšiť podmienky v meste, prípadne predísť riziku úrazu. 
 
Ing. Mgr. Marián Stráňavský 
Predniesol pripomienku k zvýšeniu miestnych daní a poplatkov za komunálny odpad. Pred voľbami 
primátor sľuboval, že poplatky sa zvyšovať nebudú. Na druhom zastupiteľstve po zvolení boli poplatky 
zvýšené. Po ďalšom roku funkčného obdobia ich vedenie opäť zvyšuje o 15 %. Nesmie sa zabúdať na 
dôchodcov, matky a otcov samoživiteľov, nízkopríjmové osoby, sociálne a zdravotne znevýhodnené osoby. 
Nie každý môže pracovať a nájsť si prácu. Zvýšené náklady im uberajú financie z rodinného rozpočtu. 
Zdraželi potraviny, zdraželo teplo. Sú to náklady, ktoré ľudia nevedia ovplyvniť. Zvýšenie daní a poplatkov 
za komunálny odpad im naruší rozpočet. V dôsledku toho buď ušetria na jedle alebo na svojich deťoch. 
Pán Stráňavský nevidí dôvod na zvyšovanie daní a poplatkov. Pri rozpočte zaregistroval poznámku, že 
mesto musí šetriť. Ak treba šetriť, tak mestu odporúča šetriť tam, kde to má zmysel – neobjednať si na 
oslavy Rolincovú a Nagya. Tieto peniaze sa dali použiť inde. V meste máme schátraný kaštieľ (fasáda je 
urobená, ale vzadu kaštieľ chátra). Nevidí dôvod, prečo zrekonštruovať skrachovanú krčmu, tieto peniaze 
mohli byť investované do kaštieľa. Kaštieľ má obrovský potenciál, je v ňom približne 111 miestností. 
V Dubnici sú rôzne záujmové skupiny – dôchodcov, filatelistov, šachistov, znevýhodnené osoby, autistov, 
aspergerov, na ktorých nikto nemyslí. Mládež sa v Dubnici nemá kde zabávať, nemáme diskotéku pre 
mládež, takže dubnické deti musia chodiť na diskotéku do Trenčína, pritom v kaštieli je toľko priestoru, že 
by sa tam zmestili všetci. Je tam aj priestor, kde by sa vedenie mohlo stretávať s občanmi.  
Ďalší priestor na šetrenie vidí v personálnom oddelení MsÚ, ktoré má 6 pracovníkov na styk s verejnosťou. 
Veľmi by ho zaujímalo (keďže mestu platí dane) čo robia? Ešte žiadny z nich ho nekontaktoval.  
Ďalej poukázal na nesystémové opatrenia, ktoré sa v meste robia, pretože pán Stráňavský je zástancom 
systémových opatrení, ktoré on sám robí (môže sa prezentovať bytovým domom 643, kde riadil 
rekonštrukciu). Mesto pracuje s väčším rozpočtom a preto od neho očakáva komplexné riešenia. Sídlisko 
pri ABC-čku bolo kompletne zrekonštruované, pritom nebolo v takom dezolátnom stave ako sídlisko Pod 
kaštieľom. SPK má problém s kanalizáciou, so sieťami, s chodníkmi, s osvetlením. Priorita je ale niekde 
inde. Chodníky sú v takom stave, že na vozíku sa tam nedá chodiť. Všetkým odporučil sadnúť na vozík 
a vyskúšať si to. Stačí, aby napršalo a problém majú všetci. 
Pravdepodobne si všetci všimli, že pán Stráňavský kandidoval do NRSR a sám si roznášal letáky po meste. 
S hrôzou zistil, že je v Dubnici všade tma. Neosvetlené chodníky na sídlisku Pod hájom – je to tam 
nebezpečné – toto by mala byť priorita číslo 1. 
Zistil, že keď niekde nesvieti pouličná lampa, tak treba to nahlásiť na mestskú políciu. Príde mu to veľmi 
zvláštne, pretože policajti sa majú starať o bezpečnosť v meste a nie o pouličné osvetlenie. To by mali robiť 
ľudia z oddelenia pre styk s verejnosťou alebo z TSM – majú na to elektro autíčka.  
V meste chýbajú aktivity pre dôchodcov, neexistujú tu pre nich športové a rozvojové centrá. V kaštieli by 
toho miesta bolo dosť.  
Vidí ešte jeden zdroj šetrenia. Večer bol vysvietený futbalový štadión – nerozumie, prečo futbalisti nemôžu 
hrať cez deň, prečo musia hrať večer a prečo si to nezaplatia sami, prečo to musíme platiť všetci z daní.  
Prečo chce mesto vyberať poplatky od ľudí, ktorí sú vo finančnej núdzi a futbalisti si behajú po večeroch 
po štadióne a ešte im k tomu aj svietime. Nech hrajú doobeda, keď je svetlo.  
Mesto nechalo zbúrať bývalú práčovňu, kde má vraj byť plaváreň. Zaujímalo by ho preto, v akom stave je 
dokumentácia. Pán Stráňavský sa na to pýtal, ale dostal iba odpoveď, že je to v riešení. Sám riešil niekoľko 
stavebných povolení, takže vie presne, ako to funguje. Bolo to úplne zbytočné. 
Ďalšia zbytočná investícia podľa neho bola do skrachovanej reštaurácie Chateau Mignon a jej 
rekonštrukcia za 1,7 milióna eur. Nedávno odborník zverejnil na Facebooku, že mesto potrebuje na 
kompletnú rekonštrukciu kaštieľa 10 mil. eur. Keď zrátal zbúranie práčovne, rekonštrukciu Chateau Mignon, 
5 miliónovú rezervu na plaváreň, tak by tá suma stačila na celkovú rekonštrukciu kaštieľa. Toto sú podľa 
neho systémové opatrenia.  
Vidí, že TSM sa starajú o údržbu mesta (kosia trávu, bol trochu problém s odhŕňaním snehu). No nevidí 
v meste žiadny rozvoj, ktorý by v meste držal mladých ľudí, aby neodchádzali, ale aby prichádzali. Nevidí 
rozvoj vzdelávania a biznisu.  
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Peniaze sú, len je potrebné s nimi efektívne pracovať a investovať ich. Procesy v meste nefungujú. 
Primátor  
Pán Stráňavský si v niečom odporoval. V jednej otázke sa pýtal v akom štádiu je mestská plaváreň 
a v druhej ju považoval za zbytočnú. Primátor plaváreň nepovažuje za zbytočnú investíciu. Plaváreň tu 
v minulosti bola, bol po nej aj veľký dopyt od verejnosti. Práve z tohto dôvodu bola vypísaná architektonická 
súťaž, zo súťaže vzišla štúdia, zo štúdie uchádzač pre zhotovenie projektovej dokumentácie a v blízkej 
dobe by sme mali dostať stavebné povolenie. Momentálne čakáme už iba na dve povolenia. V budúcom 
roku sa budeme uchádzať o dopytovú výzvu, ktorá je avizovaná z fondu na podporu športu, prípadne do 
nejakých iných výziev. Chceli by sme na to čerpať prostriedky z eurofondov alebo z nenávratných 
finančných prostriedkov a časť dofinancovať.  
Na futbalovom štadióne sa svieti vo večerných hodinách preto, lebo deti sú dopoludnia v škole. Keďže sa 
v jesenných a zimných mesiacoch stmieva skôr, tak je potrebné, aby mali zapnuté osvetlenie. 
Aktivity pre dôchodcov – dôchodcovia v meste sú veľmi aktívni, zapájajú sa do mestských aktivít, nezištne 
pomáhajú pri sadení kvetov, pomáhajú s natieraním a mnohými ďalšími akciami. Sú príkladom pre mladšie 
generácie. Združujú sa vo viac ako ôsmych rôznych kluboch. Stretávajú sa v Centre neziskových 
organizácií (zrekonštruovaný objekt vedľa mestskej knižnice). Podmienky seniorom nielen vytvárame, ale 
mestu sa darí ich aj podporovať.   
Poruchy verejného osvetlenia sa hlásia na mestskej polícii, pretože polícia je k dispozícii 24 hodín 7 dní v 
týždni a občania tak môžu poruchu nahlásiť kedykoľvek. Mestská polícia ho zaeviduje do aplikácie, do 
ktorej má prístup technik, ktorý následne ide poruchu odstrániť. Vďaka tomu máme štatistiky o poruchovosti 
v jednotlivých lokalitách. Verejné osvetlenie má viac ako 60 rokov a mesto sa pripravuje na jeho komplexnú 
rekonštrukciu, čo bude rozsiahla a náročná finančná operácia.  
Sídlisko Pod kaštieľom má veľmi aktívnych poslancov pani Klačanskú a pána Baláža. Pani Klačanská je 
zároveň aj riaditeľkou TSM. Investičné akcie sa tam realizovali. Nedávno to bola kompletná výmena prvkov 
detského ihriska alebo investičné akcie na rekonštrukciu a dobudovanie kapacít pre statickú dopravu. 
Problémy, ktoré sú na sídlisku najmä s odvádzaním dažďových vôd, absentujúca dažďová kanalizácia, nie 
sú ľahko vyriešiteľné. Dnes už máme vysúťaženého zhotoviteľa a keď to umožnia poveternostné 
podmienky, tak sa bude môcť začať s pokračovaním rekonštrukcie ulice pod parkom. Takisto sme v štádiu 
verejného obstarávania na rekonštrukciu vnútroblokov a na budovanie nových detských ihrísk. Do rozpočtu 
bolo schválených viac ako milión eur na rekonštrukciu chodníkov a komunikácií pre budúci rok. Ani sídlisko 
Pod kaštieľom nebude vynechané. Čo sa týka stavu poškodenia komunikácií pre peších, tak máme 
zmapované celé mesto, komunikácie pre motorové vozidlá sa mapujú ťažšie vzhľadom na to, že na nich 
stoja motorové vozidlá. Nemusí sa preto obávať, že by nedochádzalo k rekonštrukciám. Prioritne sa teraz 
odstraňovali havarijné stavy. 
Mesto má 3 pracovníkov pre styk s verejnosťou.  
Diskotéky v kaštieli – nevie, čo by na tento návrh povedali kolegovia z krajského pamiatkového úradu. 
Primátor si dovolil predpovedať, že to asi nebude možné.  
Primátor si nie je vedomý, že mesto rekonštruuje skrachovanú krčmu.  
Pán Stráňavský myslel skrachovanou krčmou Chateau Mignon. Dnes si prečítal článok, ako mesto ide 
zachraňovať ruinu Chateau Mignon – ten však ruinou nie je, ruinou je náš kaštieľ, ktorý je Potemkinovou 
dedinou. Chateau Mignon mal zostať exekútorovi a mesto sa malo zaoberať tým, akým spôsobom 
zrekonštruovať kaštieľ. Hľadal, ale nenašiel zámer, s akým mesto kupovalo skrachovanú reštauráciu. Vie, 
že v Dubnici je kávička populárna, ale myslí si, že sú tu dôležitejšie aktivity. V prvom rade treba investovať 
do kaštieľa. Je veľa záujmových skupín, ktoré by mohli byť v kaštieli. Mohla by tam byť aj reštaurácia, ktorá 
tam v minulosti bola. Je tam krásny priestor na svadby. Zaujímalo by ho, čo sa stalo so schodmi, ktoré 
viedli z kaštieľa do parku.  
Mesto nemuselo rekonštruovať sídlisko pri ABC-čku, ktoré bolo v dobrom stave a je mladšie ako bolo 
sídlisko Pod kaštieľom. Sídlisko Pod kaštieľom treba kompletne zrekonštruovať – všetky chodníky, nie iba 
jednu príjazdovú cestu.  
Primátor zopakoval, že Chateau Mignon je historická pamiatka, ktorá je rovnako dôležitá ako kaštieľ. Sú 
to významné historické pamiatky. Je rád, že sa nám podarilo z plánu obnovy získať finančné prostriedky 
a môžeme zrekonštruovať ďalšiu pamiatku v meste, ktorá bude slúžiť verejnoprospešným účelom. 
V kaštieli je zrekonštruované kompletne celé jedno krídlo, nie iba fasáda. Momentálne sme v projekčnej 
fáze na ďalšie krídlo a postupne budeme pokračovať tak, aby sa podarilo zapojiť do výziev, ktoré budú 
nenávratného alebo grantového charakteru. Investícia presiahne 10 miliónov eur. 
Čo sa týka daní a poplatkov, ktoré pán Stráňavský v úvode svojho príspevku spomínal, tak ako už 
informoval aj poslanec Lukáč, ktorého návrh to bol - zľavou vo výške 30% budú ZŤP oslobodení od platby 
daní. Pre ostatných obyvateľov ide o navýšenie 6 centov na m2/rok. Nejedná sa o žiadny drastický zásah 
do rodinných rozpočtov. Skládkovanie je navýšené o 2 eurá/rok/osoba a toto nám ukladá legislatíva. 
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Primátor je rád, že vďaka hospodárnemu nakladaniu s verejnými prostriedkami sa nám darí držať 
zvyšovanie vo veľmi únosnej miere. 
Na konštatovanie pána Stráňavského, ktorý tu nevidí žiadny rozvoj, primátor zareagoval, že sa snažíme 
rozvíjať všetky sídliská, nie iba pred ABC-čkom. Ako už skôr informovala pani viceprimátorka – najviac 
investícií za uplynulé 4 roky išlo na sídlisko Pod hájom. Všetky sídliská prechádzajú postupnou obnovou. 
Verí, že v takto nastavenom trende sa mestu bude dariť aj v budúcnosti. 
 
 
9. Konsolidovaná výročná správa mesta za rok 2022 

Predkladal: Ing. Marián Michalička, vedúci ekonomického oddelenia  
 
Konsolidovaná výročná správa za rok 2022 je faktografickým zhrnutím údajov o meste a organizáciách, 
ktoré v meste fungujú. Z týchto údajov čerpá aj kronika mesta. Obsahuje základné charakteristiky mesta, 
organizačnú štruktúru mesta, činnosť oddelení mestského úradu, kontrolnú činnosť, mestskú políciu, 
mestské organizácie a spoločnosti s účasťou mesta. Je to dokument, ktorý z hľadiska ekonomiky obsahuje 
veľa údajov zo záverečného účtu. Táto správa je nevyhnutná pre konsolidovanú účtovnú uzávierku, 
zaoberá sa ňou aj audítorka. Do správy boli pridané viaceré údaje na podnet audítorky.   
 
K uvedenému rokovala finančná a majetková komisia, ktorá odporučila správu vziať na vedomie. 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 140/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     140/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

berie na vedomie 
Konsolidovanú výročnú správu mesta Dubnica nad Váhom za rok 2022. 
 
 
Hlasovanie č. 14: prijatie uznesenia č. 140/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 140/2023. 
 
 
10. Kronika mesta za rok 2021 a 2022 

Predkladal: Mgr. Zuzana Múkerová, vedúca oddelenia kultúry a knižnice  
 
Zápis do kroniky za rok 2021 vypracoval Mgr. Samuel Valuch. Správa obsahuje: Návrh zápisu za rok 2021, 
Zoznam obyvateľov, ktorí sa narodili v roku 2021, Zoznam obyvateľov, ktorí zomreli v roku 2021 a Výročnú 
správu mesta Dubnica nad Váhom za rok 2021. 
V kronike sú pravidelne zapisované najdôležitejšie udalosti, ktoré sa v predmetnom období v našom meste 
udiali, respektíve, ktoré s našim mestom súvisia. Pre prehľadnosť sú delené do kategórií, akými sú 
napríklad: samospráva, školstvo, kultúra a iné. Okrem zápisu udalostí obsahuje kronika aj zmienky 
o zaujímavých Dubničanoch. Každoročne je v nej aj niekoľko textov orientovaných na odkrývanie 
a mapovanie mesta. Kronika má ambíciu byť plnohodnotným relevantným a dôveryhodným zdrojom 
informácií aj pre budúce generácie občanov. Kronika mesta za rok 2021 obsahuje 125 strán.  
Mgr. Múkerová na rokovanie taktiež predložila návrh zápisu do kroniky za rok 2022, ktorý taktiež vypracoval 
kronikár Mgr. Samuel Valuch. Správa obsahuje: Návrh zápisu za rok 2022, Zoznam obyvateľov, ktorí sa 
narodili v roku 2022,  Zoznam obyvateľov, ktorí zomreli v roku 2022 a Výročnú správu mesta Dubnica nad 
Váhom za rok 2022. Aj v kronike za rok 2022 sú uvedené najdôležitejšie udalosti, ktoré sa v predmetnom 
období udiali v našom meste. Kronika mesta za rok 2022 obsahuje 110 strán. 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 141/2023 v znení: 
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Uznesenie číslo                     141/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

a) berie na vedomie 
návrh zápisu Kroniky 2021, 
 
b) berie na vedomie 
návrh zápisu Kroniky 2022. 
 
 
Hlasovanie č. 15: prijatie uznesenia č. 141/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 141/2023. 
 
 
11. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti škôl a školských zariadení 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta v školskom roku 2022/2023 

Predkladal: Mgr. Zdena Bunčáková, vedúca školského úradu a oddelenia školstva  
 
Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta 
Dubnica nad Váhom za školský rok 2022/2023 je predložená v súlade § 6 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej 
správe v školstve a školskej samospráve. Cieľom predloženého materiálu je poskytnúť informácie o 
výchovno-vzdelávacom procese v školách a školských zariadeniach v školskom roku 2022/2023. Materiál 
obsahuje informácie o riadení škôl, o radách školy, o výchovno-vzdelávacej činnosti v základných školách, 
materských školách, základnej umeleckej škole a v centre voľného času. Informácie o počte žiakov a detí, 
o pedagogických zamestnancoch a o aktivitách škôl a školských zariadení. 
Podkladom k spracovaniu materiálu boli správy škôl a školských zariadení o výchovno-vzdelávacej 
činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských zariadení, ktoré vypracovali a predložili riaditelia 
jednotlivých škôl do 31. októbra 2023. 
Správa je veľmi obsiahla, preto Mgr. Bunčáková vybrala iba niektoré časti. 
Riadenie škôl a školských zariadení v školskom roku 2022/2023 z pozície školského úradu a oddelenia 
školstva prebiehalo v súlade s platnou legislatívou. Rovnako prebiehalo aj riadenie škôl a školských 
zariadení z pozície vedenia škôl.  
V školskom roku 2022/2023 sa konali dve výberové konania na obsadenie pozície riaditeľa. Obidve boli 
v ZUŠ. Prvé výberové konanie bolo neúspešné, lebo žiadny z kandidátov nezískal potrebný počet hlasov 
členov výberovej komisie. Druhé výberové konanie bolo úspešné a na základe výsledkov bola do funkcie 
riaditeľky ZUŠ vymenovaná Mgr. Eva Kulhánková.  
Rada školy ako orgán školskej samosprávy vykonávala činnosť pri všetkých základných školách a 
školských zariadeniach v súlade s platnou legislatívou. V radách škôl v školskom roku 2022/2023 nastali 
zmeny v delegovaní zástupcov zriaďovateľa po komunálnych voľbách v roku 2022.  
K 15. 9. 2022 sa v 70. triedach ZŠ vzdelávalo 1665 žiakov, vrátane 36 žiakov z Ukrajiny. Ku koncu 
školského roka sa už vzdelávalo 1670 žiakov. Vo všetkých ZŠ bol dostatok miest pre umiestnenie žiakov 
s trvalým pobytom na území mesta aj pre žiakov z Ukrajiny. 
V ZŠ sa vzdelávali aj žiaci so špeciálnymi výchovnovzdelávacími potrebami. Tých bolo 72. Oproti 
predchádzajúcemu školskému roku sa zvýšil ich počet o 11. 
Z dôvodu každoročného nárastu žiakov zo zdravotným znevýhodnením sa všetky ZŠ aj MŠ opäť zapojili 
do projektu Podporujúce profesie v edukácií detí a žiakov II. V máji roku 2023 sa zapojili do pokračovania 
tohto projektu. Školy projektom získali nových zamestnancov, ktorých pôsobenie hodnotia veľmi kladne. 
Na každej ZŠ boli vďaka projektu vytvorené miesta pre psychológa, špeciálneho pedagóga alebo 
sociálneho pedagóga, asistentov učiteľa, či pomocného vychovávateľa v MŠ. 
V školskom roku 2022/2023 skončilo 174 žiakov 9. ročníka. Všetci žiaci pokračujú v štúdiu na stredných 
školách.  
Testovanie žiakov 5. ročníka v školskom roku 2022/2023 bolo zrušené a uskutočnilo sa iba testovanie 
žiakov 9. ročníka. Testovali sa vedomosti z matematiky a slovenského jazyka a literatúry. Vo výsledkoch 
testovania sa ZŠ Pod hájom a ZŠ Centrum I umiestnili nad slovenským priemerom.  
Deti v MŠ hravou formou zážitkového učenia získavali poznatky a vedomosti zo všetkých vzdelávacích 
oblastí ako jazyk a komunikácia, matematika a práca s informáciami, človek a príroda, človek a spoločnosť, 
človek a svet, práca, umenie a kultúra a zdravie a pohyb. 
K 15. septembru 2022 navštevovalo MŠ v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 642 detí. K 30. 6. 2023 
navštevovalo MŠ 664 detí.  
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V školskom roku 2022/2023 vykonávali školské kluby činnosť v každej základnej škole v zmysle platnej 
legislatívy. Školy o činnosti ŠKD pravidelne informovali rodičov a deti na webovom sídle školy. Školské 
kluby navštevovalo spolu 588 žiakov. 
ZUŠ v školskom roku 2022/2023 vytvárala inšpiratívne prostredie umenia hudby, farby, dramatizácie a 
tanca, v ktorom žiaci zažívajú pocity úspechu, šťastia a radosti. V ZUŠ sa vzdelávalo spolu 560 žiakov. 
V CVČ bola záujmová činnosť realizovaná v niekoľkých tematických oblastiach výchovy. Hlavné činnosti 
boli výchovno-vzdelávacia, záujmová a rekreačná činnosť. Počet detí a mládeže v záujmových útvaroch 
k 15. 9. 2022 bol 590. Do 15 rokov bolo 569 a nad 15 rokov 12 detí. 
V ZŠ, MŠ, ZUŠ a CVČ pracovalo spolu 232 pedagógov. Všetkých zamestnancov v uvedených školách 
(pedagogických aj nepedagogických) bolo 379. 
Pedagógovia si prostredníctvom vzdelávacích programov v zmysle zákona o pedagogických 
zamestnancoch a odborných zamestnancoch zvyšovali kvalifikáciu a profesijné kompetencie. 
V školskom roku 2022/2023 boli vyučované nekvalifikovane predmety len na 2. stupni ZŠ. Dôvodom bola 
najmä veľkosť školy a s tým súvisiaci počet zamestnancov a aprobačná skladba pedagogických 
zamestnancov. Nie je možné každému pedagogickému zamestnancovi vyskladať úväzok odpovedajúci 
jeho kvalifikácii. 
V školskom roku 2022/2023 vykonala Štátna školská inšpekcia inšpekčnú činnosť iba v jednej škole a to v 
ZŠ s MŠ Pavla Demitru. Išlo o dve inšpekcie: inšpekciu – stav vzdelávania žiakov cudzincov/odídencov z 
Ukrajiny a  inšpekciu – stav zabezpečenia a realizácie celoslovenského testovania T9 2022. Výsledok z 
inšpekcie bol bez pripomienok a škola ani v jednom prípade nepochybila. 
V školskom roku 2022/2023 sa školy zapojili do nových dlhodobých aj krátkodobých projektov alebo v nich 
pokračovali z predchádzajúceho školského roku, a tak reprezentovali nie len školu, ale i mesto.  
Všetky ZŠ s MŠ v školskom roku 2022/2023 disponovali priestormi vhodnými a dobre vybavenými na 
zabezpečenie výchovy a vzdelávania žiakov a detí. Mali dobre vybavené odborné učebne pre všetky 
predmety ako biológia, chémia, fyzika, informatika, robotika, cudzie jazyky, telesná výchova a technika. 
V ZUŠ využívali učebne pre všetky odbory, ktoré škola vyučuje.  
Žiaci mali v školách k dispozícii aj školské knižnice a podľa možností školy aj prístup k internetu. Technické 
vybavenie riešili školy zo svojho rozpočtu, ale aj z vlastných zdrojov. Zriaďovateľ školám zabezpečil 
vybudovanie alebo rekonštrukciu objektov škôl a školských zariadení z vlastných finančných prostriedkov 
alebo z prostriedkov podporených projektov. 
 
K uvedenému rokovala komisia školstva, ktorá odporučila správu vziať na vedomie. 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 142/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     142/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

berie na vedomie 
Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských zariadení v 
zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Dubnica nad Váhom za školský rok 2022/2023. 
 
 
Hlasovanie č. 16: prijatie uznesenia č. 142/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 142/2023. 
 
 
12. Dodatok č. 1 k Zásadám hospodárenia s majetkom mesta Dubnica nad Váhom zo dňa  
19. 9. 2023 schválených uznesením MsZ č. 103/2023 

Predkladal: Mgr. Andrea Blajsková, zástupkyňa primátora  
 
Mgr. Blajsková navrhla upraviť platné Zásady hospodárenia s majetkom mesta Dubnica nad Váhom. 
Doplnenie čl. VII ods. 4, ktorý definuje prípady hodné osobitného zreteľa pri prevode majetku mesta, o nové 
písm. j) sa navrhuje z toho dôvodu, aby boli umožnené aj prevody nehnuteľností s malou výmerou a nízkou 
hodnotou a po druhé, také prevody, ktoré podporujú všeobecne akceptovateľný verejnoprospešný účel.  
Druhou navrhovanou zmenou Zásad hospodárenia s majetkom mesta Dubnica nad Váhom navrhla doplniť 
čl. XIII ods. 7 o nové písm. l). Novým písm. l) v tomto odseku má byť umožnené prenajať majetok mesta 
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ako prípad hodný osobitného zreteľa aj v prípade, že ide o nájom nehnuteľností s malou výmerou a nízkou 
hodnotou alebo taký nájom nehnuteľností, ktorý podporuje všeobecne akceptovateľný verejnoprospešný 
účel.  
 
K uvedenému rokovala finančná a majetková komisia, ktorá odporučila materiál schváliť. 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 143/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     143/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

schvaľuje  
Dodatok č. 1 k Zasadám hospodárenia s majetkom mesta Dubnica nad Váhom zo dňa 19.9.2023, 
schválených uznesením MsZ č. 103/2023. 
 
 
Hlasovanie č. 17: prijatie uznesenia č. 143/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 143/2023. 
 
 
13. Zmena uznesenia č. 57/2023 k žiadosti o poskytnutie podpory zo Štátneho fondu rozvoja bývania 
na projekt s názvom „Stavebné úpravy nájomných bytov a bytového domu Okružná 293, Dubnica 
nad Váhom“ 

Predkladal: Ing. Silvia Kiačiková, prednostka MsÚ  
 
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom schválilo dňa 28. 6. 2023 uznesenie č. 57/2023. Následne 
predložilo mesto Dubnica nad Váhom žiadosť o poskytnutie podpory zo Štátneho fondu rozvoja bývania na 
projekt s názvom „Stavebné úpravy nájomných bytov a bytového domu Okružná 293, Dubnica nad Váhom“. 
ŠFRB v procese posudzovania predloženej žiadosti doručil mestu Dubnica nad Váhom výzvu na 
odstránenie nedostatkov, kde v uznesení číslo 57/2023 v bode 3a došlo k administratívnej chybe, ktorú 
treba opraviť a v bode 4b je potrebné doplniť, že záložné právo sa zriadi nielen na budovu, ale i na pozemok 
pod budovou a pozemok, ktorý bude slúžiť ako prístupová cesta k budove, pričom parcely uvedené 
v pôvodnom uznesení zostávajú nezmenené. 
 
K uvedenému rokovala finančná a majetková komisia, ktorá odporučila materiál schváliť. 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 144/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     144/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

schvaľuje  
zmenu uznesenia č. 57/2023 zo dňa 8. 6. 2023 v bode 3 a) a v bode 4 b) nahradením pôvodného textu 
novým znením, ktoré je nasledovné:  

v bode 3 a) 
3. spôsob financovania stavby „Stavebné úpravy nájomných bytov a bytového domu Okružná 293, 
Dubnica nad Váhom“ prostredníctvom:  
a) úveru zo Štátneho fondu rozvoja bývania na stavebné úpravy nájomných bytov nachádzajúcich sa v 
bytovom dome, ktorý nezodpovedá základným požiadavkám na stavby vo výške 1 021 570,- eur  

a v bode 4 b)  
4. prijatie záväzku Mesta Dubnica nad Váhom v súvislosti s realizáciou financovania predmetu výstavby 
v zmysle Zákona č. 150/2013 Z. z. o Štátnom fonde rozvoja bývania v znení neskorších predpisov, a to 
najmä:  
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b) zriadiť záložné právo na budovu bytového domu súp. č. 293, pozemok pod bytovým domom parcela 
registra C KN č. 2248/70 a prístupovú cestu k bytovému domu parcela registra C KN č. 2248/77, ktoré sú 
zapísané na LV č. 2600, katastrálne územie Dubnica nad Váhom, vo vlastníctve Mesta Dubnica nad Váhom 
v prospech Štátneho fondu rozvoja bývania po dokončení stavby „Stavebné úpravy nájomných bytov a 
bytového domu Okružná 293, Dubnica nad Váhom“ 
 
 
Hlasovanie č. 18: prijatie uznesenia č. 144/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 144/2023. 
 
 
14. Zriadenie záložného práva na bytový dom č. 356 v prospech ŠFRB 

Predkladal: Ing. Silvia Kiačiková, prednostka MsÚ  
 
V zmysle článku V zmluvy o poskytnutí dotácie na obstaranie nájomných bytov na stavbu „Prestavba 
objektu súp. č. 356 na bytový dom“ zriadi mesto Dubnica nad Váhom záložné právo v prospech Ministerstva 
dopravy SR na zabezpečenie pohľadávky záložného veriteľa v sume 284 750 eur predstavujúcej výšku 
poskytnutej dotácie. Zároveň v zmysle zmluvy o úvere je mesto Dubnica nad Váhom povinné uzavrieť so 
Štátnym fondom rozvoja bývania záložnú zmluvu a zabezpečiť zápis záložného práva na budovu, inú 
nehnuteľnosť – pozemok pod budovou do katastra nehnuteľností v prospech Štátneho fondu rozvoja 
bývania po kolaudácii budovy bytového domu č. 356.  
Pre zápis záložného práva do katastra nehnuteľností v prospech Ministerstva dopravy SR a v prospech 
ŠFRB je potrebné schválenie záložného práva mestským zastupiteľstvom s uvedením konkrétnych 
parcelných čísel na základe požiadaviek oboch vyššie uvedených orgánov. 
 
K uvedenému rokovala finančná a majetková komisia, ktorá odporučila materiál schváliť. 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 145/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     145/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

schvaľuje  
1. zriadenie záložného práva na budovu bytového domu so súpisným číslom 356 a pozemok pod týmto 

bytovým domom, na parcele registra C KN č. 2248/2, zapísané na liste vlastníctva č. 2600, v 
katastrálnom území Dubnica nad Váhom, obec Dubnica nad Váhom, okres Ilava, v prospech 
Ministerstva dopravy Slovenskej republiky; 

2. zriadenie záložného práva na budovu bytového domu so súpisným číslom 356 a pozemky na parcelách 
C KN č. 2248/2 a 2248/138, všetky zapísané na liste vlastníctva č. 2600 v katastrálnom území Dubnica 
nad Váhom, obec Dubnica nad Váhom, okres Ilava v prospech Štátneho fondu rozvoja bývania. 

 
 
Hlasovanie č. 19 prijatie uznesenia č. 145/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 145/2023. 
 
 
15. Programové a termínové zabezpečenie MsZ na rok 2024 

Predkladal: Ing. Silvia Kiačiková, prednostka MsÚ  
 
Zákon o obecnom zriadení určuje, že mestské zastupiteľstvo zasadá podľa potreby, najmenej však raz za 
tri mesiace. 
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Podľa článku 6 ods. 4 Rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva v Dubnici nad Váhom platí, že MsZ 
zasadá podľa potreby, najmenej však raz za tri mesiace. Zasadnutia MsZ sa uskutočňujú spravidla v súlade 
s Programovým a termínovým zabezpečením Mestského zastupiteľstva v Dubnici nad Váhom, ktoré 
schvaľuje MsZ na rok vopred. Týmto nie je dotknuté právo primátora zvolať zasadnutie MsZ aj v iných 
termínoch a k ostatným záležitostiam mimo Programového zabezpečenia. Vzhľadom na uvedené má 
predložený harmonogram zasadnutí len informatívny charakter a je v kompetencii primátora mesta zvolať 
zasadnutia mestského zastupiteľstva aj v iných termínoch, ako je uvedené v predloženom materiáli.  
Obsahové naplnenie rokovaní MsZ bude operatívne doplňované o aktuálne úlohy, ktoré budú vychádzať z 
uznesení mestského zastupiteľstva, potrieb mesta a obyvateľov mesta, z návrhov poslancov, zástupcu 
primátora, komisií mestského zastupiteľstva, výboru mestskej časti, prednostu mestského úradu, hlavného 
kontrolóra a podľa rozhodnutia primátora mesta. 
Termíny plánovaných zasadnutí MsZ na rok 2024 sú: 28. 2. 2024, 24. 4. 2024, 26. 6. 2024, 25. 9. 2024, 
13. 12. 2024 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 146/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     146/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

schvaľuje  
Programové a termínové zabezpečenie MsZ na rok 2024. 
 
 
Hlasovanie č. 20 prijatie uznesenia č. 146/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 146/2023. 
 
 
16. Nakladanie s majetkom mesta 
 
16.01  Žiadosť o odkúpenie pozemku - žiadateľ Ing. René Novotný, Vajanského 538/5, 018 41  Dubnica 
nad Váhom 

Predkladal: Ivan Baláž, poslanec MsZ  
 
Menovaný požiadal o kúpu časti pozemku parc. č. KN-C 1799/222 v katastrálnom území Dubnica nad 
Váhom o výmere cca 30 m2.  
 
K uvedenému rokovali finančná a majetková komisia a komisia výstavby, územného plánovania a dopravy, 
ktoré neodporučili odpredaj schváliť, pretože to nie je v súlade so záujmami mesta. 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 147/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     147/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

konštatuje, 
že požadované odkúpenie pozemku – časti parc. č. KN-C 1799/222 v katastrálnom území Dubnica nad 
Váhom, zapísaného na liste vlastníctva č. 2600, o výmere približne 30 m2, do vlastníctva Ing. René 
Novotného, Vajanského 538/5, 018 41  Dubnica nad Váhom, nie je v súlade so záujmami mesta. 
 
 
Hlasovanie č. 21 prijatie uznesenia č. 147/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
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nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 147/2023. 
 
 
16.02  Majetkovo-právne vysporiadanie časti ihriska v Prejte, odkúpenie pozemku do vlastníctva mesta 
Dubnica nad Váhom 

Predkladal: Ivan Baláž, poslanec MsZ  
 
Mesto Dubnica nad Váhom má záujem postupne vysporiadať pozemky, ktoré sú súčasťou ihriska v 
miestnej časti Prejta.  Všetky informácie k tomuto bodu dostali poslanci v priloženom materiáli. 
 
K uvedenému rokovali finančná a majetková komisia a komisia výstavby, územného plánovania a dopravy, 
ktoré odporučili materiál schváliť. 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 148/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     148/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

ruší 
uznesenie MsZ č. 211/2012 prijaté dňa 28. 6. 2012. 
 
 
Hlasovanie č. 22 prijatie uznesenia č. 148/2023 
prítomných  15 
za                  15 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 148/2023. 
 
Z dôvodu technickej poruchy 2  poslanci nehlasovali. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 149/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     149/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

schvaľuje 
odkúpenie pozemku parc. č. KN-E 184/501 – orná pôda o výmere 2619 m2 v katastrálnom území Prejta, 
zapísaného na liste vlastníctva č. 2828 od nasledovných spoluvlastníkov: 

1. Lýdia Javorková rod. Masiarčinová, Martina Benku 425/6, 018 51  Nová Dubnica, spoluvlastnícky 
podiel 1/12-ina, výmera podielu predstavuje 218,25 m2 

2. Miroslav Masiarčin rod. Masiarčin, Družstevná 286/46, 018 41  Dubnica nad Váhom - Prejta, 
spoluvlastnícky podiel 1/12-ina, výmera podielu predstavuje 218,25 m2 

3. Ing. Anna Chalupková rod. Mutalová, Centrum II 81/24, 018 41  Dubnica nad Váhom, 
spoluvlastnícky podiel ¼-ina a 1/12-ina, výmera podielov predstavuje spolu 873 m2 (654,75 m2 + 
218,25 m2) 

4. Milan Uherčík rod. Uherčík, Družstevná 254/14, 018 41  Dubnica nad Váhom - Prejta, 
spoluvlastnícky podiel 1/6-ina, výmera podielu predstavuje 436,5 m2 

5. Irena Solíková rod. Blašková, Lieskovská 311/3, 018 41  Dubnica nad Váhom – Prejta, 
spoluvlastnícky podiel 2/6-iny, výmera podielu predstavuje 873 m2 

do vlastníctva mesta Dubnica nad Váhom, Bratislavská 434/9, 018 41  Dubnica nad Váhom, IČO: 
00 317 209. 

Podmienky:   
- kúpna cena 5,27 eur/m2, celková kúpna cena spolu predstavuje 13 802,13 eur.  Kúpna cena bola 

určená na základe znaleckého posudku č. 90/2023, vypracovaného Ing. Šárkou Kurucovou dňa 
18. 5. 2023. 

- kúpna cena bude uhradená na účty predávajúcich najneskôr do 15 dní od doručenia rozhodnutia 
o povolení vkladu vlastníckeho práva do katastra nehnuteľností  

- poplatky, súvisiace s vkladom kúpnej zmluvy do katastra nehnuteľností uhradí kupujúci 
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Hlasovanie č. 23 prijatie uznesenia č. 149/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 149/2023. 
 
 
16.03  Vysporiadanie verejného priestranstva v mestskej časti Prejta, žiadateľka Jozefína Nováčiková, 
Centrum I 56/131, 018 41  Dubnica nad Váhom 

Predkladal: Ivan Baláž, poslanec MsZ  
 
Žiadateľka Jozefína Nováčiková požiadala o majetkovo-právne vysporiadanie verejného priestranstva v 
Prejte a to viacerých pozemkov, o ktorých údaje sú v predloženom materiáli. Pôvodne p. Nováčiková 
navrhla nájom pozemkov, ale komisia výstavby, územného plánovania a dopravy odporučila 
spoluvlastnícke podiely od žiadateľky odkúpiť do vlastníctva mesta. 
 
K uvedenému rokovali finančná a majetková komisia a komisia výstavby, územného plánovania a dopravy, 
ktoré odporučili materiál schváliť. 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 150/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     150/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

schvaľuje 
odkúpenie pozemku parc. č. KN-E 133/501 – zastavaná plocha a nádvorie o  výmere 570 m2 a pozemku 
parc. č. KN-E 133/503 – zastavaná plocha a  nádvorie o  výmere 21 m2 v katastrálnom  území Prejta, od 
vlastníkov, zapísaných na liste vlastníctva č. 2835 a to: 

1. Jozefína Nováčiková, Centrum I 56/131, 018 41  Dubnica nad Váhom, spoluvlastnícky podiel 
7/132-ín a 2/33-iny, výmera podielov predstavuje spolu 67,15 m2 (30,23 + 1,11 + 34,54 + 1,27 m2) 

 
2. Bohunka Kučerová, Prejtská 198/223, 018 41  Dubnica nad Váhom – Prejta, spoluvlastnícky podiel 

7/132-ín, výmera podielov predstavuje spolu 31,34 m2  ( 30,23 + 1,11 m2) 
 

3. Júlia Štefancová, Okružná 298/27, 018 41  Dubnica nad Váhom, spoluvlastnícky podiel 1/110-ina, 
výmera podielov predstavuje spolu 5,37 m2 (5,18 + 0,19 m2) 

do vlastníctva mesta Dubnica nad Váhom, Bratislavská 434/9, 018 41  Dubnica nad Váhom,  
IČO: 00 317 209. 

Podmienky:   
- kúpna cena 7,53 eur/m2, celková kúpna cena spolu predstavuje 782,07 eur. Kúpna cena bola 

určená na základe znaleckého posudku č. 150/2023, vypracovaného Ing. Šárkou Kurucovou dňa 
19. 9. 2023. 

- kúpna cena bude uhradená na účty predávajúcich do 15 dní od doručenia rozhodnutia o povolení 
vkladu vlastníckeho práva do katastra nehnuteľností  

- poplatky, súvisiace s vkladom kúpnej zmluvy do katastra nehnuteľností a iné poplatky so zmluvou 
súvisiace uhradí kupujúci – mesto Dubnica nad Váhom 

 
 
Hlasovanie č. 24 prijatie uznesenia č. 150/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 150/2023. 
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16.04  Žiadosť o zriadenie vecného bremena – uloženia inžinierskych sietí ku garážam – žiadateľ REKO 
ART, s. r. o., Otrokovická 4128/8, 018 41  Dubnica nad Váhom 

Predkladal: Ivan Baláž, poslanec MsZ  
 
Spoločnosť REKO ART, s. r. o., požiadala o zriadenie vecného bremena, súvisiaceho s uložením 
inžinierskej siete -  elektrickej NN prípojky na pozemkoch vo vlastníctve mesta Dubnica nad Váhom, 
konkrétne na pozemkoch, ktoré sú uvedené v priloženom materiáli.  
 
K uvedenému rokovali finančná a majetková komisia a komisia výstavby, územného plánovania a dopravy, 
ktoré odporučili materiál schváliť. 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 151/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     151/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

schvaľuje 
zriadenie vecného bremena na častiach  pozemkov parc. č. KN-C 2300/45 a KN-C 4383/3  v katastrálnom 
území Dubnica nad Váhom, zapísaných na liste vlastníctva č. 2600, spočívajúce   v práve umiestnenia 
elektroenergetického zariadenia – inžinierskej siete (elektrickej NN prípojky), v práve jej následného 
prevádzkovania, opráv a údržby, ako aj v práve úpravy vstupu k objektom, v prospech oprávneného 
z  vecného bremena - spoločnosti REKO ART, s. r. o., Otrokovická 4128/8, 018 41  Dubnica nad Váhom, 
IČO: 52 980 243. Zriadenie vecného bremena súvisí s investičným  zámerom „17 garáží pre osobné 
motorové vozidlá“ v Dubnici nad Váhom.  
 
Toto uznesenie dopĺňa uznesenie Mestského zastupiteľstva v Dubnici nad Váhom č. I.36/2022 zo dňa 14. 
12. 2022.   
Rozsah vecného bremena je vyznačený v  geometrickom pláne č. 51291185-69-23, vypracovanom Ing. 
Pavlom Krejčíkom, Slobody 56, 018 51  Nová Dubnica, dňa 24. 8. 2023, overenom Okresným úradom 
Ilava, katastrálnym odborom, dňa 4. 10. 2023 pod č. G1-431/23.   

Podmienky : 
- vecné bremeno sa zriadi na dobu neurčitú 
- vecné bremeno sa zriadi odplatne za cenu 679,92 eur 
- odplata za zriadenie vecného bremena bola stanovená na základe znaleckého posudku č. 

179/2023, vypracovaného Ing. Šárkou Kurucovou, dňa 30. 11. 2023  
- jednorazovú odplatu za zriadenie vecného bremena a náklady na vypracovanie znaleckého 

posudku spolu 874,92 eur ( 679,92 + 195,00 eur) uhradí oprávnený z vecného bremena na účet 
mesta, najneskôr do 30 dní od doručenia rozhodnutia o povolení vkladu vecného bremena do 
katastra nehnuteľností na základe vystavenej faktúry 

- poplatky, súvisiace s  vkladom zmluvy o  zriadení vecného bremena do katastra nehnuteľností, 
uhradí oprávnený z vecného bremena  

 
 
Hlasovanie č. 25 prijatie uznesenia č. 151/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 151/2023. 
 
 
16.05  Žiadosť o zriadenie vecného bremena – uloženie inžinierskych sietí – elektrickej NN prípojky, 
prípojky vody a prípojky kanalizácie, žiadateľ EUROVOPA, s. r. o. , Prejtská 335/289, 018 41  Dubnica  
nad Váhom 

Predkladal: Ivan Baláž, poslanec MsZ  
 
Spoločnosť EUROVOPA, s. r. o., plánuje vybudovať na pozemku parc. č. KN-C 480/5 v katastrálnom území 
Prejta predajňu potravín. Na pozemkoch, ktoré sú predmetom tohto návrhu a sú  vo vlastníctve mesta, je 
potrebné vybudovať elektrickú NN prípojku, prípojku vodovodnú a kanalizačnú. 
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K uvedenému rokovali finančná a majetková komisia a komisia výstavby, územného plánovania a dopravy, 
ktoré odporučili vecné bremeno schváliť. 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 152/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     152/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

schvaľuje 
zriadenie vecného bremena na nehnuteľnostiach v katastrálnom území Prejta – na časti pozemku  parc. č. 
KN-C 470/5, zapísanom na liste vlastníctva č. 3107 a na časti pozemku parc. č. KN-C 479/4, zapísanom 
na liste vlastníctva č. 1600, spočívajúce v práve umiestnenia inžinierskych sietí – elektrickej NN prípojky, 
kanalizačnej prípojky a prípojky vody, príp. i ďalších prípojok, potrebných k budúcej stavbe „Predajni 
potravín“ v prospech oprávneného z vecného bremena – spoločnosti EUROVOPA, s. r. o., Prejtská 
335/289, 018 41 Dubnica nad Váhom, IČO: 45 964 181.  
Skutočný rozsah vecného bremena bude vymedzený geometrickým plánom po realizácii stavby. 

Podmienky : 
- vecné bremeno sa zriadi na dobu neurčitú 
- vecné bremeno sa zriadi odplatne 
- pre vydanie stavebného povolenia sa so žiadateľom uzavrie zmluva o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena 
- riadna zmluva o zriadení vecného bremena sa uzavrie až po realizácii stavby inžinierskych sietí 

a ich geometrickom zameraní 
- vypracovanie geometrického plánu, na základe ktorého bude určený rozsah vecného bremena, 

zabezpečí oprávnený z vecného bremena 
- znalecký posudok na určenie odplaty za zriadenie vecného bremena zabezpečí mesto Dubnica 

nad Váhom 
- oprávnený z vecného bremena uhradí mestu Dubnica nad Váhom odplatu za zriadenie vecného 

bremena a náklady na vypracovanie znaleckého posudku do 30 dní od doručenia rozhodnutia 
o povolení vkladu vecného bremena do katastra nehnuteľností na základe vystavenej faktúry 

- poplatky, súvisiace s  vkladom zmluvy o  zriadení vecného bremena do katastra nehnuteľností, 
uhradí oprávnený z vecného bremena 

 
 
Hlasovanie č. 26 prijatie uznesenia č. 152/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 152/2023. 
 
 
16.06  Odkúpenie pozemkov do vlastníctva mesta – návrh na odkúpenie spoluvlastníckych podielov, 
navrhovateľky Bc. Monika Gregorová, 908 73  Veľké Leváre č. 1343 a Janka Múčková, Pod hájom 964/26, 
018 41  Dubnica nad Váhom 

Predkladal: Ivan Baláž, poslanec MsZ  
 
Navrhovateľky pani Gregorová a pani Múčková sú podielovými spoluvlastníčkami nehnuteľností, ktoré sú 
uvedené v priložených materiáloch. Pozemky sa nachádzajú v lokalite za kultúrnym domom a tvoria súčasť 
areálu bývalého letného kúpaliska.   
 
K uvedenému rokovali finančná a majetková komisia a komisia výstavby, územného plánovania a dopravy, 
ktoré odporučili materiál schváliť a pozemky odkúpiť do vlastníctva mesta. 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa prihlásil Ing. arch. Antal, ktorého 
zaujímalo, či už je špecifikovaný zámer s pozemkom alebo je iba všeobecný. 
Pán Baláž, predseda komisie výstavby odpovedal, že ide o pozemky bývalého kúpaliska. Zámer zatiaľ nie 
je špecifikovaný, ide iba o využitie predkupného práva na kúpu pozemkov. Primátor si myslí, že je rozumné 
kúpiť tieto pozemky za cenu, ktorá je na úrovni ceny znaleckého posudku a nadobudnúť ich späť do 
majetku mesta. Pozemky, ktoré sa v minulosti javili ako prebytočné, musíme v súčasnosti kupovať späť. 
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Pozemky sú v širšom centre mesta a pre mesto bude dobrou investíciou do budúcnosti pre rôznorodé 
využitie. Primátor ukončil rozpravu k tomuto bodu. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 153/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     153/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

schvaľuje 
odkúpenie nehnuteľností v  katastrálnom území Dubnica nad Váhom: 

1. pozemku parc. č. KN-C 1110/21 – ostatná plocha o výmere 985 m², zapísaného na liste vlastníctva č. 
5361  
 
2. a novovytvoreného pozemku parc. č. KN-C 1110/437 – zastavaná plocha a nádvorie  o výmere  2952 
m², ktorý vznikol oddelením z pozemku parc. č. KN-C 1110/323 –zastavaná plocha a nádvorie o výmere 
3732 m², zapísaného na liste vlastníctva č. 5361 

od vlastníčok, ktorými sú  Bc. Monika Gregorová, 908 72  Veľké Leváre č. 1343, v spoluvlastníckom podiele  
½-ica a Janka Múčková, Pod hájom 964/26, 018 41  Dubnica nad Váhom, v spoluvlastníckom podiele ½-
ica – do vlastníctva mesta Dubnica nad Váhom, Bratislavská 434/9, 018 41  Dubnica nad Váhom, IČO: 
00 317 209, ktoré sa stane výlučným vlastníkom (v podiele 1/1-ina) obidvoch pozemkov. 
 
Novovytvorený pozemok parc. č. KN-C 1110/437 vznikol na základe geometrického plánu č. 52736326-
088//2023, vypracovaného spoločnosťou MAP GEO DCA s. r. o., Pod hájom 4254/210, 018 41  Dubnica 
nad Váhom, dňa 28. 11. 2023.  

Podmienky : 
- kúpna cena 60,00 eur/m², bola určená dohodou zmluvných strán. Celková kúpna cena za  3937 

m² (za obidva pozemky) predstavuje 236 220,00 eur 
- kúpna cena je znížená o 9,94 eur/m²  oproti všeobecnej hodnote pozemkov, stanovenej na základe 

znaleckého posudku č. 77/2023, vypracovaného Ing. Šárkou Kurucovou, dňa   
2. 5. 2023 

- mesto Dubnica nad Váhom uhradí kúpnu cenu na účet predávajúcich najneskôr do 15 
kalendárnych dní od podpisu kúpnej zmluvy 

- poplatky súvisiace s vkladom kúpnej zmluvy do katastra nehnuteľností uhradí kupujúci  
 
 
Hlasovanie č. 27 prijatie uznesenia č. 153/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 153/2023. 
 
 
16.07  Zriadenie vecného bremena – uloženie inžinierskych sietí vodovodnej a plynovej prípojky, žiadateľ 
HAINBUCH Slovakia, s. r. o., Priemyselná 4613/11, 018 41  Dubnica nad Váhom 

Predkladal: Ivan Baláž, poslanec MsZ  
 
V roku 2023 dokončila spoločnosť výstavbu priemyselného objektu na pozemku, ktorý je uvedený 
v priložených materiáloch. 
 
K uvedenému rokovali finančná a majetková komisia a komisia výstavby, územného plánovania a dopravy, 
ktoré odporučili materiál schváliť v predloženom znení. 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 154/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     154/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

ruší 
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uznesenie č. 43/2022 zo dňa 27. 4. 2022. 
 
 
Hlasovanie č. 28 prijatie uznesenia č. 154/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 154/2023. 
 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 155/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     155/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

schvaľuje 
zriadenie vecného bremena „in rem“ na časti pozemku parc. č. KN-C 5181/1 – ostatná plocha o výmere 
4021 m² v katastrálnom území Dubnica nad Váhom, zapísanom na liste vlastníctva č. 6685, ktoré spočíva 
v  práve uloženia, užívania, prevádzkovania, údržby, opráv a modernizácie inžinierskych sietí – vodovodnej 
a plynovej prípojky, vrátane ich ochranného pásma, ako aj v práve vstupu, prechodu a prejazdu pešo, 
motorovými a nemotorovými dopravnými prostriedkami, strojmi a mechanizmami za účelom výkonu 
uvedených činností v prospech súčasného, ako aj každého budúceho vlastníka pozemkov, zapísaných na 
liste vlastníctva 7393 („oprávnených pozemkov“) v katastrálnom území Dubnica nad Váhom: 
1. pozemku parc. č. KN-C 5100  – orná pôda o výmere 3632 m² 
2. pozemku parc. č. KN-C 5101  – orná pôda o výmere 1184 m²   
3. pozemku parc. č. KN-C 5102  – orná pôda o výmere 2911 m²  
4. pozemku parc. č. KN-C 5103/1 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 5503 m²  
5. pozemku parc. č. KN-C 5103/3 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 14 m²  
6. pozemku parc. č. KN-C 5103/4 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 20 m²  
7. pozemku parc. č. KN-C 5103/5 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 70 m²  
8. pozemku parc. č. KN-C 5103/6 – ostatná plocha o výmere 53 m²  
9. pozemku parc. č. KN-C 5103/7 – ostatná plocha o výmere 107 m² 
10. pozemku parc. č. KN-C 5103/8 – ostatná plocha o výmere 138 m² 
11. pozemku parc. č. KN-C 5104  – orná pôda o výmere 452 m²  
12. pozemku parc. č. KN-C 5105/1 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 460 m²  
13. pozemku parc. č. KN-C 5105/2 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 6909 m²  
14. pozemku parc. č. KN-C 5122  – orná pôda o výmere 1261 m²  
15. pozemku parc. č. KN-C 5123/1  – orná pôda o výmere 1893 m²  
16. pozemku parc. č. KN-C 5124/1  – orná pôda o výmere 1771 m² 
 v rozsahu dielu 1 o výmere 78 m², vyznačenom v geometrickom pláne č. 236/2023, vypracovanom 
spoločnosťou PROMA INVEST, s. r. o., Kuzmányho 8428/20A, 01 001 Žilina, dňa 31. 10. 2023.  
Súčasným vlastníkom „oprávnených“ pozemkov je spoločnosť HAINBUCH Slovakia, s. r. o., Priemyselná 
4613/11, 018 41  Dubnica nad Váhom 

Podmienky: 
- vecné bremeno sa zriadi na dobu neurčitú 
- vecné bremeno sa zriadi odplatne 
- odplata za zriadenie vecného bremena bude určená na základe znaleckého posudku, ktorého 

vypracovanie zabezpečí mesto Dubnica nad Váhom 
- oprávnený z vecného bremena uhradí mestu Dubnica nad Váhom náklady na vypracovanie 

znaleckého posudku a odplatu za zriadenie vecného bremena do 30 dní od povolenia vkladu do 
katastra nehnuteľností na základe vystavenej faktúry 

- poplatky, súvisiace s  vkladom zmluvy o  zriadení vecného bremena do katastra nehnuteľností, 
uhradí oprávnený z vecného bremena  

 
 
Hlasovanie č. 29 prijatie uznesenia č. 155/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 



  

27 
 

Poslanci schválili uznesenie č. 155/2023. 
 
 
16.08  Zmluva o výpožičke nehnuteľného majetku, vypožičiavateľovi Ústav na výkon trestu odňatia slobody, 
Dukelská štvrť 941/10, priečinok 21, 018 41  Dubnica nad Váhom 

Predkladal: Mgr. Andrea Blajsková, zástupkyňa primátora  
 
Predmetom výpožičky sú priestory telocvične SOU v prospech vypožičiavateľa Ústav na výkon trestu 
odňatia slobody. Ide o organizáciu v zriaďovateľskej pôsobnosti štátu, ktorá bude predmet výpožičky 
využívať na účel plnenia ich úloh a to výcvikových aktivít príslušníkov Ústavu na výkon trestu odňatia 
slobody v Dubnici nad Váhom. 
Zámer prenajať majetok mesta ako prípad hodný osobitného zreteľa bol zverejnený na webovom sídle 
mesta www.dubnica.eu a centrálnej úradnej elektronickej tabuli CUET dňa 27. 11. 2023. 
 
K uvedenému rokovali finančná a majetková komisia a komisia výstavby, územného plánovania a dopravy, 
ktoré odporučili materiál schváliť. 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 156/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     156/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

určuje 
výpožičku nehnuteľného majetku mesta Dubnica nad Váhom  

- priestory Telocvične SOU súp. č. 1390, na pozemku parcelné číslo KN-C 418/6 o celkovej výmere 
1 123 m2 

ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9aa, ods. 2, písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o 
majetku obcí v znení neskorších predpisov a o zmene a doplnení niektorých zákonov a v súlade 
s ustanoveniami článku V. ods. 1 písm. m) platných Zásad hospodárenia s majetkom mesta Dubnica nad 
Váhom, vypožičiavateľovi Ústav na výkon trestu odňatia slobody, Dukelská štvrť 941/10, priečinok 21, 018 
41  Dubnica nad Váhom, na dobu určitú, podľa článku XIV. platných Zásad hospodárenia s majetkom mesta 
Dubnica nad Váhom z dôvodu, že výpožička priestorov nehnuteľnosti je pre organizáciu v zriaďovateľskej 
pôsobnosti štátu za účelom plnenia ich úloh.  
Zámer prenajať majetok mesta ako prípad hodný osobitného zreteľa bol zverejnený na webovom sídle 
mesta www.dubnica.eu a centrálnej úradnej elektronickej tabuli CUET dňa 27. 11. 2023 
 
 
Hlasovanie č. 30 prijatie uznesenia č. 156/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 156/2023. 
 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 157/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     157/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

schvaľuje 
výpožičku nehnuteľného majetku mesta Dubnica nad Váhom  

- priestory Telocvične SOU súp. č. 1390, na pozemku parcelné číslo KN-C 418/6 o celkovej výmere 
1 123 m2 

ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9aa, ods. 2, písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o 
majetku obcí v znení neskorších predpisov a o zmene a doplnení niektorých zákonov a v súlade 
s ustanoveniami článku V. ods. 1 písm. m), vypožičiavateľovi Ústav na výkon trestu odňatia slobody, 
Dukelská štvrť 941/10, priečinok 21, 018 41 Dubnica nad Váhom, na dobu určitú, podľa článku XIV. 
platných Zásad hospodárenia s majetkom mesta Dubnica nad Váhom z dôvodu, že výpožička priestorov 
nehnuteľnosti je pre organizáciu v zriaďovateľskej pôsobnosti štátu za účelom plnenia ich úloh.  
Nehnuteľný majetok sa požičiava vypožičiavateľovi za nasledovných podmienok: 

http://www.dubnica.eu/
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a) vypožičiavateľ je oprávnený užívať predmet výpožičky bezodplatne, 
b) nehnuteľný majetok sa vypožičiavateľovi požičiava dňom schválenia Mestským zastupiteľstvom 

v Dubnici nad Váhom, na dobu 3 roky, s výpovednou lehotou jeden mesiac, z dôvodu realizovania 
investičného zámeru mesta v zmysle záväzkov plynúcich zo zámennej zmluvy č. 369/2022/RSM 
zo dňa 26.9.2022, 

c) vypožičiavateľ má právo užívať predmet výpožičky na účel zabezpečenia výcviku služobných psov 
a príslušníkov zboru väzenskej a justičnej stráže Ústavu na výkon trestu odňatia slobody v Dubnici 
nad Váhom, 

d) zmluva o výpožičke bude s vypožičiavateľom uzatvorená v súlade s platnou právnou úpravou 
a podmienkami tohto uznesenia. 

e) vypožičiavateľ je povinný zaobchádzať s predmetom výpožičky s náležitou starostlivosťou tak, aby 
nedošlo k poškodeniu majetku požičiavateľa, ani k škodám voči tretím osobám, inak zodpovedá 
za všetky škody, ktoré nezodpovedným konaním zapríčiní, 

f) vypožičiavateľ bol oboznámený s technickým stavom predmetu výpožičky, bol upozornený na 
technické nedostatky a možné nebezpečenstvo spojené s ich užívaním. 

g) ostatné podmienky budú upravené priamo v zmluve o výpožičke v súlade s platnou právnou 
úpravou. 

 
 
Hlasovanie č. 31 prijatie uznesenia č. 157/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 157/2023. 
 
 
16.09  Odňatie hnuteľného majetku (mantinely) zo správy správcovi Dumat, m. p. o. 

Predkladal: Mgr. Andrea Blajsková, zástupkyňa primátora  
 
Predmetom odňatia majetku zo správy správcu DUMAT je odňatie mantinelov v počte 105 ks, ktoré sa 
nachádzali v objekte zimného štadióna. V rámci rekonštrukcie zimného štadióna v roku 2022 boli 
predmetné mantinely demontované a nahradené novými, ktoré spĺňajú technické a bezpečnostné 
požiadavky na prevádzkovanie ľadovej plochy v zmysle normy. Zdemontované mantinely boli ďalej použité 
v počte 54 ks v areáli športoviska ZŠ s MŠ Pavla Demitru. Zvyšná časť demontovaných mantinelov v počte 
51 ks bude umiestnená na zbernom dvore TSM.  
 
K uvedenému rokovala finančná a majetková komisia, ktorá odporučila materiál schváliť. 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 158/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     158/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

odníma 
hnuteľný majetok zo správy správcu DUMAT, so sídlom A. Kmeťa 360/5, 018 41  Dubnica nad Váhom, 
IČO: 36293962, mestská príspevková organizácia, a to demontované mantinely v počte 105 ks z objektu 
zimného štadióna súp. č. 670,  
Obstarávacia cena:    89 400,00 eur 
Oprávky celkom:                        18 066,24 eur 
Zostatková cena k 31.12.2023:  71 333,76 eur   
 
 
Hlasovanie č. 32 prijatie uznesenia č. 158/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 158/2023. 
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16.10  Zverenie hnuteľného majetku mesta do správy správcovi, ZŠ s MŠ Pavla Demitru, Centrum II. č. 87, 
018 41  Dubnica nad Váhom 

Predkladal: Mgr. Andrea Blajsková, zástupkyňa primátora  
 
V súvislosti s posledným prijatým uznesením sa podáva návrh na zverenie majetku do správy správcu 
Základná škola s materskou školou Pavla Demitru, kde zverený majetok tvoria mantinely v počte 54 ks, 
ktoré už sú umiestnené v areáli tejto ZŠ. Odo dňa zverenia bude ZŠ s MŠ Pavla Demitru zabezpečovať 
všetky úkony vyplývajúce zo správy majetku mesta, t. j. prevádzku a údržbu zvereného majetku. 
 
K uvedenému rokovala finančná a majetková komisia, ktorá odporučila materiál schváliť. 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 159/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     159/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

zveruje 
hnuteľný majetok, a to mantinely v počte 54 ks, v zostatkovej hodnote 36 685,98 eur, umiestnené v areáli 
športoviska ZŠ s MŠ Pavla Demitru Centrum II. č. 87, do správy správcu, Základná škola s materskou 
školou Pavla Demitru, Centrum II. č. 87, 018 41  Dubnica nad Váhom. 
Podmienky zverenia: 
1. Majetok sa zveruje do správy správcu bezodplatne, na dobu neurčitú, s účinnosťou odo dňa 

schválenia mestským zastupiteľstvom, 
2. správca zaradí zverený majetok do svojej účtovnej evidencie na základe protokolu o zverení majetku 

mesta do správy medzi mestom Dubnica nad Váhom ako odovzdávajúcim a správcom ako 
preberajúcou organizáciou, vypracovaným v súlade s ustanoveniami platných Zásad hospodárenia 
a nakladania s majetkom mesta Dubnica nad Váhom a v súlade so schváleným uznesením, 

3. ostatné podmienky budú upravené priamo v protokole o zverení majetku mesta do správy správcu 
v súlade so zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Dubnica nad Váhom. 

 
 
Hlasovanie č. 33 prijatie uznesenia č. 159/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 159/2023. 
 
 
16.11  Žiadosť o odkúpenie pozemku  - žiadateľ  PROJECT ONE, s. r. o., Námestie Matice slovenskej 
1294/10, 018 41  Dubnica nad Váhom 

Predkladal: Ivan Baláž, poslanec MsZ  
 
Žiadateľ požiadal o odkúpenie pozemku parc. č. KN-E 2639/502 o výmere 14287 m2 v katastrálnom území 
Dubnica nad Váhom. V žiadosti sa konštatuje, že pozemok je určený na výstavbu HBV, ale konkrétny 
dôvod odkúpenia predmetného pozemku nie je v žiadosti uvedený. Odpredaj pozemku nie je v súlade so 
záujmami mesta. 
 
K uvedenému rokovali finančná a majetková komisia a komisia výstavby, územného plánovania a dopravy, 
ktoré odporučili materiál schváliť v predloženom znení. 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 160/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     160/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

konštatuje, 
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že požadované odkúpenie pozemku parc. č. KN-E 2639/502 – orná pôda o výmere 14287 m2 v 
katastrálnom území Dubnica nad Váhom, zapísaného na liste vlastníctva č. 5880, do vlastníctva 
spoločnosti PROJECT ONE, s. r. o., Námestie Matice slovenskej 1294/10, 018 41  Dubnica nad Váhom, 
IČO: 36 332 658, nie je v súlade so záujmami mesta. 
 
 
Hlasovanie č. 34 prijatie uznesenia č. 160/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 160/2023. 
 
 
16.12  Žiadosť o odkúpenie pozemku - žiadatelia Ivan Bagin a Ľudmila Baginová, Prejtská 233/272,  
018 41  Dubnica nad Váhom 

Predkladal: Ivan Baláž poslanec MsZ  
 
Manželia Bagínoví požiadali o kúpu časti pozemku o výmere cca 300 m2, tak ako je uvedené 
v predloženom materiáli. Ako dôvod odkúpenia uviedli, že uvedenú plochu v časti Vystrkov užívajú približne 
od roku 1973 ako záhradku. Odpredaj pozemku nie je v súlade so záujmami mesta. 
 
K uvedenému rokovali finančná a majetková komisia a komisia výstavby, územného plánovania a dopravy, 
ktoré odporučili materiál schváliť v predloženom znení. 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 161/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     161/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

konštatuje, 
že požadované odkúpenie pozemku – časti parc. č. KN-C 374/1 v katastrálnom území Prejta, zapísaného 
na liste vlastníctva č. 1600, o výmere približne 300 m2, do vlastníctva Ivana Bagina a manželky Ľudmily 
Baginovej, Prejtská 233/272, 018 41  Dubnica nad Váhom, nie je v súlade so záujmami mesta. 
 
 
Hlasovanie č. 35 prijatie uznesenia č. 161/2023 
prítomných  17 
za                  16 
proti                0 
zdržal sa         1 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 161/2023. 
 
 
16.13  Zámer č. 06/2023 na prenájom nebytových priestorov budovy nachádzajúcej sa na ulici Andreja 
Kmeťa súp. č. 360 (Cymbalka) v Dubnici nad Váhom 

Predkladal: Ing. Iveta Jurisová, riaditeľka DUMAT, m. p. o. 
 
V budove Cymbalky končí nájom priestoru k 31. 12. 2023. Zámer priameho nájmu nebytových priestorov, 
bude zverejnený. Podmienky sú vypísané v zámere. Priestor je vhodný na služby, kancelárie alebo 
obchodné priestory. Cena je minimálne 12 eur/m2/mesiac. Cena nezahŕňa úhradu za služby poskytované 
s nájmom. 
 
K uvedenému rokovala finančná a majetková komisia, ktorá odporučila materiál schváliť. 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 162/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     162/2023                                    
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Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

určuje 
spôsob prenájmu s možnosťou vyhlásenia opakovaného zámeru s náhradným termínom, v prípade 
nezáujmu v stanovenom termíne 

- majetku mesta - miestnosť č. 1.15 o výmere 12,18 m², miestnosť č. 1.16 o výmere 3,02 m² a 
miestnosť č. 1.17 o výmere 4,92 m², o celkovej výmere 20,12 m², v budove súp. číslo 360/05  
(Cymbalka), nachádzajúcej sa na ulici Andreja Kmeťa, na  pozemku parc. č. KN – C 1101, 
katastrálne územie  Dubnica nad Váhom, zapísanej na LV č. 2600, vedenom Okresným úradom 
Ilava, katastrálnym odborom, v správe  DUMAT, m. p. o., Andreja Kmeťa 360/5, 018 41  Dubnica 
nad Váhom, ako priamy nájom v zmysle § 9a odsek 1 písm. c) v spojení s § 9aa ods. 1 zákona č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a podľa VZN mesta Dubnica nad Váhom 
č. 10/2023 o určovaní cien za nájom nebytových priestorov a výške úhrad za dočasné užívanie 
pozemkov vo vlastníctve mesta Dubnica nad Váhom v platnom znení. 

 
 
Hlasovanie č. 36 prijatie uznesenia č. 162/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 162/2023. 
 
 
16.14  Zámer č. 07/2023 na prenájom nebytových priestorov na 1. NP budovy nachádzajúcej sa na ulici 
Centrum II, súp. č. 93 (Dubničanka) v Dubnici nad Váhom. 

Predkladal: Ing. Iveta Jurisová, riaditeľka DUMAT, m. p. o. 
 
Podobne ako v predchádzajúcom bode, aj tu nájomca končí prenájom k 31. 12. 2023. Pripravili preto 
zámer, ktorý bude zverejnený ako prenájom priamym nájmom. Podmienky sú stanovené v zámere. Sú to 
priestory vhodné na využitie ako skladové priestory nakoľko tieto priestory nemajú okná, s minimálnou 
cenou 22 eur/m2/rok. Nájom nezahŕňa úhradu za služby poskytované s nájmom. 
 
K uvedenému rokovala finančná a majetková komisia, ktorá odporučila materiál schváliť. 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 163/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     163/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

určuje 
spôsob prenájmu s možnosťou vyhlásenia opakovaného zámeru s náhradným termínom, v prípade 
nezáujmu v stanovenom termíne 

- majetku mesta - miestnosť č. 1.27 o výmere 30,57 m² a miestnosť č. 1.26 o výmere 14,72 m²  
(+ pomer na spoločných priestoroch 15,51 m²), nachádzajúce sa na 1. NP, v priestoroch budovy 
„Dubničanky“ súp. č. 93, na ulici Centrum II v Dubnici nad Váhom, vo výlučnom vlastníctve mesta 
Dubnica nad Váhom, so sídlom Bratislavská 434/9, zapísané na LV č. 2600, Okresný úrad Ilava, 
katastrálny odbor, v správe DUMAT, m. p. o., Andreja Kmeťa 360/5, 018 41  Dubnica nad Váhom, 
ako priamy nájom v zmysle § 9a odsek 1 písm. c) v spojení s § 9aa ods. 1 zákona č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov a podľa VZN mesta Dubnica nad Váhom č. 10/2023 o 
určovaní cien za nájom nebytových priestorov a výške úhrad za dočasné užívanie pozemkov vo 
vlastníctve mesta Dubnica nad Váhom v platnom znení. 

 
 
Hlasovanie č. 37 prijatie uznesenia č. 163/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 163/2023. 
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17. V. zmena rozpočtu za rok 2023 
Predkladal: Ing. Marián Michalička, vedúci ekonomického oddelenia 

 
Na pozemkoch v lokalite za kultúrnym domom, ktoré tvoria súčasť areálu bývalého letného kúpaliska, má 
mesto Dubnica nad Váhom zriadené od roku 2004 predkupné právo. Dňa 13. 9. 2023 bol mestu Dubnica 
nad Váhom doručený návrh terajších spoluvlastníčok pozemkov na odkúpenie ich spoluvlastníckych 
podielov do vlastníctva mesta. Mesto Dubnica nad Váhom sa rozhodlo využiť predkupné právo a obidva 
pozemky odkúpiť pre realizáciu vlastného investičného zámeru. 
Táto investícia v hodnote 236 220 eur bude financovaná kombináciou zvýšeného výberu dane z 
nehnuteľností za rok 2023 a príjmom z kreditných úrokov v priebehu roka 2023. 
 
K uvedenému rokovala finančná a majetková komisia, ktorá odporučila materiál schváliť. 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 164/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     164/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

schvaľuje 
V. zmenu rozpočtu mesta na rok 2023 – úprava kapitálového rozpočtu 

- nákup pozemku v lokalite za kultúrnym domom 236 220 eur 
 
 
Hlasovanie č. 38 prijatie uznesenia č. 164/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 164/2023. 
 
 
18. Návrh na odvolanie náčelníka Mestskej polície v Dubnici nad Váhom 

Predkladal: Mgr. et Mgr. Peter Wolf, primátor mesta 
 
Dňa 30. 10. 2023 bola mestu Dubnica nad Váhom doručená žiadosť náčelníka Mestskej polície v Dubnici 
nad Váhom o ukončenie pracovného pomeru podľa § 67 ku dňu 31. 12. 2023. V zmysle zákonníka práce 
mu plynie 2-mesačná výpovedná lehota a pracovný pomer sa končí dňom 31. 12. 2023. 
V zmysle zákona o obecnej polícii náčelníka mestskej polície vymenúva a odvoláva na návrh primátora 
mesta mestské zastupiteľstvo. 
Pán náčelník, rovnako ako aj niektorí jeho kolegovia, sa rozhodli využiť podmienky valorizácie dôchodkov 
a odchádzajú do dôchodkov, tak ako sa deje aj na iných pracovných pozíciách. 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa prihlásil pán poslanec Suchánek, ktorý 
informoval, že si prečítal celý zákon, ale v zákone nie je špecifikovaný odchod z funkcie. Nevidí dôvod na 
odvolávanie náčelníka, keďže dal výpoveď a výpovedná lehota mu končí. Väčšinou sa takéto funkcie 
ukončujú smrťou, ukončením pracovného pomeru, vzdaním sa funkcie alebo podobne. Preto sa spýtal, či 
je treba ho odvolať, či skôr mu poďakovať za jeho 30-ročnú funkciu, ktorú vykonával veľmi zodpovedne 
a pán Suchánek je mu za to veľmi vďačný. 
Primátor potvrdil, že priestor na poďakovanie určite bude. Tento bod rokovania nechce spájať s ničím 
negatívnym. Deje sa tak z dôvodu naplnenia zákona, aby boli splnené všetky právne normy. Ak je to nad 
rámec povinností, tak iba z dôvodu, aby sme boli poistení, že všetky úkony prebehli správne. Práca na 
mestskej polícii nie je jednoduchá, je spojená s represiami, s náhlymi situáciami a s vedením veľkého 
kolektívu. So zostavovaním činnosti a cieľov mestskej polície. Primátor pánovi Rehákovi veľmi ďakuje 
a poďakuje mu aj osobne. Nejedná sa o žiadne disciplinárne odvolávanie.  
Pán Poruban súhlasí s kolegom Suchánkom. Pán Rehák odviedol kus poctivej práce a chcel sa mu za to 
poďakovať. Zaujímal sa o to, prečo nie je nikto poverený vedením mestskej polície. 
Primátor odpovedal, že nie je potrebné, aby sa poverenie prejednávalo na rokovaní MsZ. Od 1. 1. 2024 
bude vedením poverený príslušník mestskej polície až do úspešného uzatvorenia výberového konania na 
náčelníka mestskej polície. Vybratý uchádzač bude schvaľovaný na rokovaní MsZ. Momentálne je 
vypísaná výzva, doručujú sa žiadosti a prebiehajú pohovory.    
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Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 165/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     165/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

odvoláva 
v súlade s § 2 odsek 3 zákona č. 564/1991 Zb. o obecnej polícii v platnom znení náčelníka Mestskej 
polície v Dubnici nad Váhom Tibora Reháka dňom 31.12.2023 
 
 
Hlasovanie č. 39 prijatie uznesenia č. 165/2023 
prítomných  17 
za                  16 
proti                0 
zdržal sa         1 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 165/2023. 
 
 
19. Kontrola plnenia uznesení od posledného plánovaného zasadnutia MsZ  

Predkladal: Ing. Vladimíra Kňažeková, hlavná kontrolórka mesta 
 
Predkladaná Správa o kontrole plnenia uznesení MsZ zahŕňa kontrolu plnenia uznesení zo 7. plánovaného 
zasadnutia MsZ dňa 19. 9. 2023. Na tomto zasadnutí bolo celkovo prijatých 48 uznesení. Z tohto počtu 
podlieha kontrole plnenia 24 uznesení a 24 uznesení kontrole nepodlieha. Všetky prijaté uznesenia z tohto 
zasadnutia MsZ boli v zákonnej 10-dňovej lehote podpísané primátorom mesta Dubnica nad Váhom, nebol 
pozastavený výkon žiadneho uznesenia. Z tohto zasadnutia MsZ zostáva 7 uznesení v stave rozpracované 
ku dňu vypracovania tejto správy. 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 166/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     166/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

berie na vedomie 
Správu o kontrole plnenia uznesení od posledného plánovaného zasadnutia MsZ dňa 19. 9. 2023. 
 
 
Hlasovanie č. 40 prijatie uznesenia č. 166/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 166/2023. 
 
 
20. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Dubnica nad Váhom od posledného 
plánovaného zasadnutia MsZ 

Predkladal: Ing. Vladimíra Kňažeková, hlavná kontrolórka mesta 
 
Táto správa obsahuje údaje o výsledkoch kontroly a kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta za 
obdobie od posledného plánovaného zasadnutia MsZ, konaného dňa 19. 9. 2023. Procesne boli ukončené 
2 kontroly, ktoré boli vykonané v súlade s plánom kontrolnej činnosti na 2. polrok 2023. Výsledky 
z jednotlivých kontrol sú podrobne popísané v priloženom materiáli. V procese výkonu kontroly sa 
nachádzajú 4 kontroly a to v kontrolovaných subjektoch Dubnické múzeum, ZŠ P. Demitru, ZŠ Pod hájom 
a mesto Dubnica nad Váhom. Hlavná kontrolórka vypracovala 2 odborné stanoviská k prijatiu návratných 
zdrojov financovania, ktoré boli súčasťou materiálov. Ďalej odborné stanovisko HK k návrhu rozpočtu 
mesta na roky 2024 až 2026. HK vypracovala a MsZ predložila na schválenie plán kontrolnej činnosti na 1. 
polrok 2024. Podrobnejšie informácie sú uvedené v predloženom materiáli. 
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Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 167/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     167/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

berie na vedomie 
Správu o kontrolnej činnosti HK od posledného plánovaného zasadnutia MsZ. 
 
 
Hlasovanie č. 41 prijatie uznesenia č. 167/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 167/2023. 
 
 
21. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Dubnica nad Váhom na I. polrok 
2024 

Predkladal: Ing. Vladimíra Kňažeková, hlavná kontrolórka mesta 
 
V zmysle ustanovenia § 18f ods.1 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení hlavný kontrolór 
predkladá obecnému zastupiteľstvu raz za šesť mesiacov návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného 
kontrolóra. Predložený plán kontrolnej činnosti HK zahŕňa základné úlohy hlavného kontrolóra a konkrétne 
kontrolné akcie, ktoré hlavný kontrolór plánuje vykonať. 
HK plánuje v 1. polroku 2024 vykonať 5 kontrolných akcií, celkovo 10 kontrol. Podrobnejšie informácie 
o plánovaných kontrolných akciách, kontrolovaných subjektoch a predmete týchto kontrolných akcií sú 
v predloženom materiáli. 
 
Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 168/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     168/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

schvaľuje 
Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Dubnica nad Váhom na I. polrok 2024 po jeho 
prerokovaní. 
 
 
Hlasovanie č. 42 prijatie uznesenia č. 168/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 168/2023. 
 
 
22. Návrh na vystúpenie mesta Dubnica nad Váhom zo Združenia miest a obcí Slovenska 

Predkladal: Mgr. et Mgr. Peter Wolf, primátor mesta 
 
Materiál je predkladaný ako reakcia, ktorá vznikla po tom, ako Únia miest Slovenska postavila členské 
mestá pred rozhodnutie, či zostanú členom Združenia miest a obcí Slovenska alebo členom ÚMS. Duálne 
členstvo už nebude možné. Z uvedeného dôvodu mestá už nebudú môcť byť súčasne členmi ZMOS a 
zároveň aj členmi ÚMS.  
Primátor mesta Dubnica nad Váhom rozhodnutie ÚMS akceptuje a v nadväznosti na vyššie uvedené 
informácie predkladá návrh na vystúpenie Mesta Dubnica nad Váhom ako člena zo ZMOS-u Mestskému 
zastupiteľstvu v Dubnici nad Váhom na schválenie. 
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Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda návrhovej komisie Vladimír Lukáč predložil návrh uznesenia MsZ číslo 169/2023 v znení: 
 
Uznesenie číslo                     169/2023                                    
Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom 

schvaľuje 
vystúpenie mesta Dubnica nad Váhom zo Združenia miest a obcí Slovenska. 
 
 
Hlasovanie č. 43 prijatie uznesenia č. 169/2023 
prítomných  17 
za                  17 
proti                0 
zdržal sa         0 
nehlasoval      0 
Poslanci schválili uznesenie č. 169/2023. 
 
 
Interpelácie 
 
Ing. Dianová 
Pani poslankyňa Dianová v mene občanov mestskej časti Prejta pozvala vedenie mesta na stretnutie 
s občanmi, ktoré sa uskutoční v sobotu 6. 1. 2024 o 15 hodine v spoločenskom dome. Bude sa tam 
hodnotiť rok 2023, rozprávať o očakávaniach roku 2024. Na tomto stretnutí začnú šnúru malých osláv 645. 
výročia prvej písomnej zmienky o mestskej časti Prejta. Pripravia výstavu historických artefaktov, ktoré 
používali občania v minulosti. Týmto slávnostne ukončia jeden z participatívnych projektov.    
 
 
Ing. arch. Antal  
Pán poslanec prečítal na rokovaní dve interpelácie, na ktoré čaká písomnú odpoveď v zákonom stanovenej 
lehote do 30 dní. Predložené interpelácie sú prílohou zápisnice. 
 
 
Ing. Poruban 
Pána poslanca Porubana oslovili dvaja podnikatelia, ktorí by chceli finančne participovať na areáli 
železničnej stanice, preto prosí pána primátora, aby zorganizoval stretnutie so zástupcami ŽSR. Nikto kto 
prechádza mestom sa nepýta, čí je to areál, ale vidí škaredé prostredie železničnej stanice.  
Primátor odpovedal, že sa pokúsi takéto stretnutie zorganizovať. Primátor vie, že ľudia vnímajú kataster 
ako celok, ale vlastnícke vzťahy sú rozdielne. 
 
 
Ing. Suchánek  
Pán poslanec Suchánek vie, že sme práve zrušili členstvo nášho mesta v ZMOS-e, ale má jeden dobrý 
návrh od ZMOS-u. Ide o podpísané Memorandum o spolupráci s Akadémiou Mateja Tótha. Preto prečítal 
svoju interpeláciu, na ktorú žiada odpovedať emailom. 
Primátor odpovedal, že komunikácia so zástupcami Akadémie Mateja Tótha prebehla, začalo sa rokovať 
o uzatvorení zmluvy. Túto zmluvu spolu s celým konceptom chcel predložiť poslancom, ale ustanovenia 
zmluvy boli v mnohých prípadoch veľmi rizikové vo vzťahu k zodpovednosti za škodu. Jednalo sa o  
know-how, ktoré sa snaží akadémia chrániť, žiaľ ich dikcia bola taká, že aj po skončení tohto záväzku by 
sme niesli objektívnu zodpovednosť za akékoľvek zneužitie ich materiálov, ktoré by sme my ani nemali vo 
svojej dispozičnej právomoci. Disponovali by nimi pedagógovia na školách. Ktokoľvek by stratil knižku, tak 
škoda, ktorá by z toho vyplývala v prípade, ak by ju niekto našiel a zneužil, tak by išla celá na vrub mesta. 
Plus tam bola stanovená aj zmluvná pokuta vo výške poplatku, ktorý bol na jednu školu cca 3 500 eur. 
Snažili sa na to zástupcov Akadémie upozorniť, ale tí trvali na tom, že to tam chcú mať. Vzhľadom na 
objektívnu zodpovednosť je táto podmienka veľmi riziková. Takýchto sankcií tam bolo viac na rôzne iné 
typy konaní. Plnú zodpovednosť sme mali niesť za zmluvnú pokutu, ale aj za škodu, ktorá by vznikla a to 
aj po skončení, bez uvedenia lehoty po ukončení tohto záväzku. Boli to právne prekážky, pre ktoré sa javila 
spolupráca ako mimoriadne riziková. Nie projekt, ani vízie, ale to ako boli naformulované zmluvné 
podmienky.  
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Primátor mesta poďakoval všetkým za účasť a následne ukončil rokovanie 9. plánovaného zasadnutia 
Mestského zastupiteľstva v Dubnici nad Váhom.  

 
 
 
Zapísala: Milada Beláková 
V Dubnici nad Váhom dňa 13. 12. 2023 
 
 
 
 
 
 
 
 
 .................................................. ................................................... 
 Ing. Silvia Kiačiková Mgr. et Mgr. Peter Wolf 
 prednostka MsÚ primátor mesta 
 
 
 
 
 
 ................................................... ................................................... 
  
 Mgr. Andrea Blajsková Mgr. Vladimíra Klačanská  
 1. overovateľ 2. overovateľ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Príloha: 

1. Interpelácia č. 1 od poslanca Ing. arch. Antala 
2. Interpelácia č. 2 od poslanca Ing. arch. Antala 
3. Interpelácia od poslanca Ing. Suchánka 


	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     132/2023
	Od 1. 9. 2023 vstúpila do platnosti novelizácia zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve, ktorou sa upravil § 6 ods. 12 písm. c). Obec už nie je povinná schvaľovať VZN, ktorým určí výšku finančných prostriedkov pre zá...
	Z uvedeného vyplýva, že VZN č. 9/2022 zo dňa 14. 12. 2022 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a na prevádzku na dieťa a žiaka škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Dubnica nad Váhom zo dňa 14. 12. 2022 je bezpredmetn...
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     133/2023
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa prihlásil Ing. Poruban, ktorému chýba diskusia s občanmi v dome kultúry, ako tomu bolo po iné roky. Uviedol, že zvýšenie daní zasiahne mnohopočetné rodiny, rodičov samoživiteľov, samost...
	Primátor si dovolil s pánom Porubanom nesúhlasiť. Ako už vravel, tieto sumy nie sú markantné, ide o 3,60 eur na jeden rok pri štandardnom byte. Daň sa vypočítava na m2 a nie na jednu osobu, preto to mnohopočetné skupiny nezasiahne. Ak pán poslanec mys...
	Zvýšenie poplatkov nás neteší, ale musíme sa vysporiadať s tým, že sme ako samosprávy prišli o značné finančné prostriedky. Iné samosprávy budú zvyšovať dane až v desiatkach eur.
	Poslanec Baláž doplnil primátora, že k tomu prebehla veľká diskusia. Porovnávali iné samosprávy. Vo väčšine je to 50 % a viac. Dubnica je jedna z mála samospráv, kde sa podarilo stlačiť zvýšenie daní o 15 %, čo je prijateľný kompromis.
	Ing. Osúch doplnil pána Baláža. Na stretnutí poslancov aj na finančnej komisii sa na tomto zvýšení daní jednoznačne zhodli. Tieto dane sú prijateľné a nie sú likvidačné.
	Pán Lukáč podporil predchádzajúcich diskutujúcich. Upozornil pána Porubana, že zavedením zľavy skupine ZŤP budú dane prvýkrát klesať.
	Primátor poďakoval kolegom za diskusiu a ukončil rozpravu k tomuto bodu.
	Uznesenie číslo                     134/2023
	K návrhu VZN v zákonnej 10-dňovej lehote nedostali žiadnu pripomienku.
	V návrhu VZN je z dôvodu zníženia miestneho poplatku pre žiakov alebo študentov dennej formy štúdia so sídlom na území Slovenskej republiky upresnené, že mesto poplatok zníži na základe obdobia uvedeného v potvrdení o ubytovaní alebo nájomnej zmluve, ...
	Poplatok rastie o 5 %, ale ako už bolo povedané, je to z dôvodu nárastu nákladov spojených s likvidáciou odpadov a mesto je povinné tieto náklady preniesť na občanov mesta do poplatku za komunálny odpad. Nárast poplatku je o 2 eurá na osobu na rok, ta...
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     135/2023
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     136/2023
	Z dôvodu potreby aktualizácie cien a konsolidácie v súčasnosti platného VZN č. 8/2011 o určovaní cien za nájom nebytových priestorov a výške úhrad za dočasné užívanie pozemkov vo vlastníctve mesta Dubnica nad Váhom je nevyhnutné prijať nové VZN o určo...
	V zákonom stanovenej 10-dňovej lehote boli doručené 2 pripomienky od Ing. Bakytu, predsedu komisie športu a mládeže.
	Pripomienka č. 1: predkladateľ navrhol upraviť čl. III., bod 1, písm. b) Prílohy č. 1 k VZN č. 10/2023 Zásady prenechávania majetku mesta Dubnica nad Váhom na dočasné užívanie v školách a školských zariadeniach b) odplatne pre športové kluby so sídlom...
	Spracovateľ po vyhodnotení a dôkladnom zvážení pripomienku č. 1 akceptoval.
	Pripomienka č. 2: predkladateľ navrhol doplniť v čl. III., bod 3, písm. b) v Prílohe č. 1 k VZN č. 10/2023 hodinové nájomné za celý športový areál vo výške 100 eur/hod, pričom v prípade prenájmu celého športového areálu na celý deň by nájomné predstav...
	Spracovateľ po vyhodnotení tejto pripomienky ju akceptoval a to takým spôsobom, že do tabuľky uvedenej v čl. III, bod 3 písm. b) odplatne sa doplnia dve nové písmená h) a i), v ktorých sa stanoví odplatný prenájom celého športového areálu za hodinu vo...
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     137/2023
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     138/2023
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa prihlásil poslanec Antal. Ing. arch. povedal, že sa potešil, keď si v septembri pán Michalička vyžiadal pripomienky a požiadavky k bežnému a kapitálovému rozpočtu. Očakával odbornú disk...
	Primátor nevie, ako opraviť dokument ministerstva dopravy. Zmluva sa nešila horúcou ihlou. Viac ako 2 roky intenzívnej práce trvalo, kým sa to kolegom z mestského úradu v kooperácii s krajským pamiatkovým úradom podarilo, pretože sa nejedná iba o obyč...
	Vyjadrenie k skateparku – 160 tis eur je prvá tranža. Nebolo tam nič skryté. O tejto sume reálne rozprávali, preto je rozdelená na tranže. Skatepark bol navrhnutý a bude poskytovať prostredie pre inline šport. Budú vytvorené podmienky pre súťaženie ná...
	Čo sa týka územného plánu, realizuje sa od roku 2018. Súčasné vedenie neobstarávalo zhotoviteľa územného plánu, zmluva bola podpísaná ešte pred nástupom do funkcie. Doba trvania je taká dlhá z dôvodu covidovej pandémie a následne prekážok na strane zh...
	Odborná diskusia k rozpočtu – uskutočnilo sa stretnutie s poslancami ako aj výzva na pripomienky, ktorá  smerovala k tomu, aby sme konštruktívne pristúpili k tvorbe rozpočtu, ktorý bude zohľadňovať požiadavky poslancov za jednotlivé volebné obvody. Ro...
	Pánovi Antalovi chýba diskusia pred tým, ako sa vytvoril rozpočet.
	Primátor povedal, že diskusia bola a boli v rozpočte zohľadnené návrhy poslancov. Snažili sa vyberať projekty, ktoré budú môcť byť spolufinancované z nenávratných finančných prostriedkov, aby sa mohli financovať aj projekty, ktoré by sme z vlastného r...
	Pán Antal vo februári navrhol a na stretnutí poslancov to odsúhlasili, že mesto urobí prezentáciu projektov. V dobrej viere schválil rozpočet na rok 2022 a očakával, že ho mesto oboznámi s projektami, ktoré schválili a budú sa realizovať. Keďže sa nič...
	Primátor odpovedal, že si nemyslí, že sa poslancom neukazujú projekty. Projekty prechádzajú predovšetkým odborným posudzovaním jednotlivých útvarov mesta, ďalej projektantov, ktorí vzišli verejným obstarávaním a následne sú prezentované poslancom a ši...
	Ing. arch. Antal poznamenal, že primátor nemôže myslieť vážne to, že neumožní poslancovi oboznámiť sa s projektom, ktorý schválil.
	Primátor sa spýtal, či pánovi Antalovi bolo niekedy odopreté vidieť projekt.
	Pán Antal odpovedal, že nie, iba reaguje na odsúhlasenú požiadavku prezentácie pre všetkých poslancov, aby sa nemusel chodiť pozerať na každý projekt a nezaťažoval mesto. Nič také sa neurobilo. Žiada o splnenie dohody z februára 2023, že sa urobí prez...
	Primátor odporučil pánovi poslancovi, že ak má o nejaký projekt záujem, nech navštívi odborný útvar mesta, ktorý mu umožní do projektu nahliadnuť.
	Uznesenie číslo                     139/2023
	Konsolidovaná výročná správa za rok 2022 je faktografickým zhrnutím údajov o meste a organizáciách, ktoré v meste fungujú. Z týchto údajov čerpá aj kronika mesta. Obsahuje základné charakteristiky mesta, organizačnú štruktúru mesta, činnosť oddelení m...
	K uvedenému rokovala finančná a majetková komisia, ktorá odporučila správu vziať na vedomie.
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     140/2023
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     141/2023
	Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Dubnica nad Váhom za školský rok 2022/2023 je predložená v súlade § 6 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve. Cieľ...
	Podkladom k spracovaniu materiálu boli správy škôl a školských zariadení o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských zariadení, ktoré vypracovali a predložili riaditelia jednotlivých škôl do 31. októbra 2023.
	Správa je veľmi obsiahla, preto Mgr. Bunčáková vybrala iba niektoré časti.
	Riadenie škôl a školských zariadení v školskom roku 2022/2023 z pozície školského úradu a oddelenia školstva prebiehalo v súlade s platnou legislatívou. Rovnako prebiehalo aj riadenie škôl a školských zariadení z pozície vedenia škôl.
	V školskom roku 2022/2023 sa konali dve výberové konania na obsadenie pozície riaditeľa. Obidve boli v ZUŠ. Prvé výberové konanie bolo neúspešné, lebo žiadny z kandidátov nezískal potrebný počet hlasov členov výberovej komisie. Druhé výberové konanie ...
	Rada školy ako orgán školskej samosprávy vykonávala činnosť pri všetkých základných školách a školských zariadeniach v súlade s platnou legislatívou. V radách škôl v školskom roku 2022/2023 nastali zmeny v delegovaní zástupcov zriaďovateľa po komunáln...
	K 15. 9. 2022 sa v 70. triedach ZŠ vzdelávalo 1665 žiakov, vrátane 36 žiakov z Ukrajiny. Ku koncu školského roka sa už vzdelávalo 1670 žiakov. Vo všetkých ZŠ bol dostatok miest pre umiestnenie žiakov s trvalým pobytom na území mesta aj pre žiakov z Uk...
	V ZŠ sa vzdelávali aj žiaci so špeciálnymi výchovnovzdelávacími potrebami. Tých bolo 72. Oproti predchádzajúcemu školskému roku sa zvýšil ich počet o 11.
	Z dôvodu každoročného nárastu žiakov zo zdravotným znevýhodnením sa všetky ZŠ aj MŠ opäť zapojili do projektu Podporujúce profesie v edukácií detí a žiakov II. V máji roku 2023 sa zapojili do pokračovania tohto projektu. Školy projektom získali nových...
	V školskom roku 2022/2023 skončilo 174 žiakov 9. ročníka. Všetci žiaci pokračujú v štúdiu na stredných školách.
	Testovanie žiakov 5. ročníka v školskom roku 2022/2023 bolo zrušené a uskutočnilo sa iba testovanie žiakov 9. ročníka. Testovali sa vedomosti z matematiky a slovenského jazyka a literatúry. Vo výsledkoch testovania sa ZŠ Pod hájom a ZŠ Centrum I umies...
	Deti v MŠ hravou formou zážitkového učenia získavali poznatky a vedomosti zo všetkých vzdelávacích oblastí ako jazyk a komunikácia, matematika a práca s informáciami, človek a príroda, človek a spoločnosť, človek a svet, práca, umenie a kultúra a zdra...
	K 15. septembru 2022 navštevovalo MŠ v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 642 detí. K 30. 6. 2023 navštevovalo MŠ 664 detí.
	V školskom roku 2022/2023 vykonávali školské kluby činnosť v každej základnej škole v zmysle platnej legislatívy. Školy o činnosti ŠKD pravidelne informovali rodičov a deti na webovom sídle školy. Školské kluby navštevovalo spolu 588 žiakov.
	ZUŠ v školskom roku 2022/2023 vytvárala inšpiratívne prostredie umenia hudby, farby, dramatizácie a tanca, v ktorom žiaci zažívajú pocity úspechu, šťastia a radosti. V ZUŠ sa vzdelávalo spolu 560 žiakov.
	V CVČ bola záujmová činnosť realizovaná v niekoľkých tematických oblastiach výchovy. Hlavné činnosti boli výchovno-vzdelávacia, záujmová a rekreačná činnosť. Počet detí a mládeže v záujmových útvaroch k 15. 9. 2022 bol 590. Do 15 rokov bolo 569 a nad ...
	V ZŠ, MŠ, ZUŠ a CVČ pracovalo spolu 232 pedagógov. Všetkých zamestnancov v uvedených školách (pedagogických aj nepedagogických) bolo 379.
	Pedagógovia si prostredníctvom vzdelávacích programov v zmysle zákona o pedagogických zamestnancoch a odborných zamestnancoch zvyšovali kvalifikáciu a profesijné kompetencie.
	V školskom roku 2022/2023 boli vyučované nekvalifikovane predmety len na 2. stupni ZŠ. Dôvodom bola najmä veľkosť školy a s tým súvisiaci počet zamestnancov a aprobačná skladba pedagogických zamestnancov. Nie je možné každému pedagogickému zamestnanco...
	V školskom roku 2022/2023 vykonala Štátna školská inšpekcia inšpekčnú činnosť iba v jednej škole a to v ZŠ s MŠ Pavla Demitru. Išlo o dve inšpekcie: inšpekciu – stav vzdelávania žiakov cudzincov/odídencov z Ukrajiny a  inšpekciu – stav zabezpečenia a ...
	V školskom roku 2022/2023 sa školy zapojili do nových dlhodobých aj krátkodobých projektov alebo v nich pokračovali z predchádzajúceho školského roku, a tak reprezentovali nie len školu, ale i mesto.
	Všetky ZŠ s MŠ v školskom roku 2022/2023 disponovali priestormi vhodnými a dobre vybavenými na zabezpečenie výchovy a vzdelávania žiakov a detí. Mali dobre vybavené odborné učebne pre všetky predmety ako biológia, chémia, fyzika, informatika, robotika...
	Žiaci mali v školách k dispozícii aj školské knižnice a podľa možností školy aj prístup k internetu. Technické vybavenie riešili školy zo svojho rozpočtu, ale aj z vlastných zdrojov. Zriaďovateľ školám zabezpečil vybudovanie alebo rekonštrukciu objekt...
	K uvedenému rokovala komisia školstva, ktorá odporučila správu vziať na vedomie.
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     142/2023
	Mgr. Blajsková navrhla upraviť platné Zásady hospodárenia s majetkom mesta Dubnica nad Váhom. Doplnenie čl. VII ods. 4, ktorý definuje prípady hodné osobitného zreteľa pri prevode majetku mesta, o nové písm. j) sa navrhuje z toho dôvodu, aby boli umož...
	Druhou navrhovanou zmenou Zásad hospodárenia s majetkom mesta Dubnica nad Váhom navrhla doplniť čl. XIII ods. 7 o nové písm. l). Novým písm. l) v tomto odseku má byť umožnené prenajať majetok mesta ako prípad hodný osobitného zreteľa aj v prípade, že ...
	K uvedenému rokovala finančná a majetková komisia, ktorá odporučila materiál schváliť.
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     143/2023
	Mestské zastupiteľstvo v Dubnici nad Váhom schválilo dňa 28. 6. 2023 uznesenie č. 57/2023. Následne predložilo mesto Dubnica nad Váhom žiadosť o poskytnutie podpory zo Štátneho fondu rozvoja bývania na projekt s názvom „Stavebné úpravy nájomných bytov...
	K uvedenému rokovala finančná a majetková komisia, ktorá odporučila materiál schváliť.
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     144/2023
	V zmysle článku V zmluvy o poskytnutí dotácie na obstaranie nájomných bytov na stavbu „Prestavba objektu súp. č. 356 na bytový dom“ zriadi mesto Dubnica nad Váhom záložné právo v prospech Ministerstva dopravy SR na zabezpečenie pohľadávky záložného ve...
	Pre zápis záložného práva do katastra nehnuteľností v prospech Ministerstva dopravy SR a v prospech ŠFRB je potrebné schválenie záložného práva mestským zastupiteľstvom s uvedením konkrétnych parcelných čísel na základe požiadaviek oboch vyššie uveden...
	K uvedenému rokovala finančná a majetková komisia, ktorá odporučila materiál schváliť.
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     145/2023
	Zákon o obecnom zriadení určuje, že mestské zastupiteľstvo zasadá podľa potreby, najmenej však raz za tri mesiace.
	Podľa článku 6 ods. 4 Rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva v Dubnici nad Váhom platí, že MsZ zasadá podľa potreby, najmenej však raz za tri mesiace. Zasadnutia MsZ sa uskutočňujú spravidla v súlade s Programovým a termínovým zabezpečením Mest...
	Obsahové naplnenie rokovaní MsZ bude operatívne doplňované o aktuálne úlohy, ktoré budú vychádzať z uznesení mestského zastupiteľstva, potrieb mesta a obyvateľov mesta, z návrhov poslancov, zástupcu primátora, komisií mestského zastupiteľstva, výboru ...
	Termíny plánovaných zasadnutí MsZ na rok 2024 sú: 28. 2. 2024, 24. 4. 2024, 26. 6. 2024, 25. 9. 2024, 13. 12. 2024
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     146/2023
	Menovaný požiadal o kúpu časti pozemku parc. č. KN-C 1799/222 v katastrálnom území Dubnica nad Váhom o výmere cca 30 m2.
	K uvedenému rokovali finančná a majetková komisia a komisia výstavby, územného plánovania a dopravy, ktoré neodporučili odpredaj schváliť, pretože to nie je v súlade so záujmami mesta.
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     147/2023
	Mesto Dubnica nad Váhom má záujem postupne vysporiadať pozemky, ktoré sú súčasťou ihriska v miestnej časti Prejta.  Všetky informácie k tomuto bodu dostali poslanci v priloženom materiáli.
	K uvedenému rokovali finančná a majetková komisia a komisia výstavby, územného plánovania a dopravy, ktoré odporučili materiál schváliť.
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     148/2023
	uznesenie MsZ č. 211/2012 prijaté dňa 28. 6. 2012.
	Uznesenie číslo                     149/2023
	Žiadateľka Jozefína Nováčiková požiadala o majetkovo-právne vysporiadanie verejného priestranstva v Prejte a to viacerých pozemkov, o ktorých údaje sú v predloženom materiáli. Pôvodne p. Nováčiková navrhla nájom pozemkov, ale komisia výstavby, územnéh...
	K uvedenému rokovali finančná a majetková komisia a komisia výstavby, územného plánovania a dopravy, ktoré odporučili materiál schváliť.
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     150/2023
	Spoločnosť REKO ART, s. r. o., požiadala o zriadenie vecného bremena, súvisiaceho s uložením inžinierskej siete -  elektrickej NN prípojky na pozemkoch vo vlastníctve mesta Dubnica nad Váhom, konkrétne na pozemkoch, ktoré sú uvedené v priloženom mater...
	K uvedenému rokovali finančná a majetková komisia a komisia výstavby, územného plánovania a dopravy, ktoré odporučili materiál schváliť.
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     151/2023
	Spoločnosť EUROVOPA, s. r. o., plánuje vybudovať na pozemku parc. č. KN-C 480/5 v katastrálnom území Prejta predajňu potravín. Na pozemkoch, ktoré sú predmetom tohto návrhu a sú  vo vlastníctve mesta, je potrebné vybudovať elektrickú NN prípojku, príp...
	K uvedenému rokovali finančná a majetková komisia a komisia výstavby, územného plánovania a dopravy, ktoré odporučili vecné bremeno schváliť.
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     152/2023
	Navrhovateľky pani Gregorová a pani Múčková sú podielovými spoluvlastníčkami nehnuteľností, ktoré sú uvedené v priložených materiáloch. Pozemky sa nachádzajú v lokalite za kultúrnym domom a tvoria súčasť areálu bývalého letného kúpaliska.
	K uvedenému rokovali finančná a majetková komisia a komisia výstavby, územného plánovania a dopravy, ktoré odporučili materiál schváliť a pozemky odkúpiť do vlastníctva mesta.
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa prihlásil Ing. arch. Antal, ktorého zaujímalo, či už je špecifikovaný zámer s pozemkom alebo je iba všeobecný.
	Pán Baláž, predseda komisie výstavby odpovedal, že ide o pozemky bývalého kúpaliska. Zámer zatiaľ nie je špecifikovaný, ide iba o využitie predkupného práva na kúpu pozemkov. Primátor si myslí, že je rozumné kúpiť tieto pozemky za cenu, ktorá je na úr...
	Uznesenie číslo                     153/2023
	V roku 2023 dokončila spoločnosť výstavbu priemyselného objektu na pozemku, ktorý je uvedený v priložených materiáloch.
	K uvedenému rokovali finančná a majetková komisia a komisia výstavby, územného plánovania a dopravy, ktoré odporučili materiál schváliť v predloženom znení.
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     154/2023
	uznesenie č. 43/2022 zo dňa 27. 4. 2022.
	Uznesenie číslo                     155/2023
	Predmetom výpožičky sú priestory telocvične SOU v prospech vypožičiavateľa Ústav na výkon trestu odňatia slobody. Ide o organizáciu v zriaďovateľskej pôsobnosti štátu, ktorá bude predmet výpožičky využívať na účel plnenia ich úloh a to výcvikových akt...
	Zámer prenajať majetok mesta ako prípad hodný osobitného zreteľa bol zverejnený na webovom sídle mesta www.dubnica.eu a centrálnej úradnej elektronickej tabuli CUET dňa 27. 11. 2023.
	K uvedenému rokovali finančná a majetková komisia a komisia výstavby, územného plánovania a dopravy, ktoré odporučili materiál schváliť.
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     156/2023
	Uznesenie číslo                     157/2023
	Predmetom odňatia majetku zo správy správcu DUMAT je odňatie mantinelov v počte 105 ks, ktoré sa nachádzali v objekte zimného štadióna. V rámci rekonštrukcie zimného štadióna v roku 2022 boli predmetné mantinely demontované a nahradené novými, ktoré s...
	K uvedenému rokovala finančná a majetková komisia, ktorá odporučila materiál schváliť.
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     158/2023
	V súvislosti s posledným prijatým uznesením sa podáva návrh na zverenie majetku do správy správcu Základná škola s materskou školou Pavla Demitru, kde zverený majetok tvoria mantinely v počte 54 ks, ktoré už sú umiestnené v areáli tejto ZŠ. Odo dňa zv...
	K uvedenému rokovala finančná a majetková komisia, ktorá odporučila materiál schváliť.
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     159/2023
	Žiadateľ požiadal o odkúpenie pozemku parc. č. KN-E 2639/502 o výmere 14287 m2 v katastrálnom území Dubnica nad Váhom. V žiadosti sa konštatuje, že pozemok je určený na výstavbu HBV, ale konkrétny dôvod odkúpenia predmetného pozemku nie je v žiadosti ...
	K uvedenému rokovali finančná a majetková komisia a komisia výstavby, územného plánovania a dopravy, ktoré odporučili materiál schváliť v predloženom znení.
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     160/2023
	Manželia Bagínoví požiadali o kúpu časti pozemku o výmere cca 300 m2, tak ako je uvedené v predloženom materiáli. Ako dôvod odkúpenia uviedli, že uvedenú plochu v časti Vystrkov užívajú približne od roku 1973 ako záhradku. Odpredaj pozemku nie je v sú...
	K uvedenému rokovali finančná a majetková komisia a komisia výstavby, územného plánovania a dopravy, ktoré odporučili materiál schváliť v predloženom znení.
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     161/2023
	V budove Cymbalky končí nájom priestoru k 31. 12. 2023. Zámer priameho nájmu nebytových priestorov, bude zverejnený. Podmienky sú vypísané v zámere. Priestor je vhodný na služby, kancelárie alebo obchodné priestory. Cena je minimálne 12 eur/m2/mesiac....
	K uvedenému rokovala finančná a majetková komisia, ktorá odporučila materiál schváliť.
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     162/2023
	Podobne ako v predchádzajúcom bode, aj tu nájomca končí prenájom k 31. 12. 2023. Pripravili preto zámer, ktorý bude zverejnený ako prenájom priamym nájmom. Podmienky sú stanovené v zámere. Sú to priestory vhodné na využitie ako skladové priestory nako...
	K uvedenému rokovala finančná a majetková komisia, ktorá odporučila materiál schváliť.
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     163/2023
	Na pozemkoch v lokalite za kultúrnym domom, ktoré tvoria súčasť areálu bývalého letného kúpaliska, má mesto Dubnica nad Váhom zriadené od roku 2004 predkupné právo. Dňa 13. 9. 2023 bol mestu Dubnica nad Váhom doručený návrh terajších spoluvlastníčok p...
	Táto investícia v hodnote 236 220 eur bude financovaná kombináciou zvýšeného výberu dane z nehnuteľností za rok 2023 a príjmom z kreditných úrokov v priebehu roka 2023.
	K uvedenému rokovala finančná a majetková komisia, ktorá odporučila materiál schváliť.
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     164/2023
	Dňa 30. 10. 2023 bola mestu Dubnica nad Váhom doručená žiadosť náčelníka Mestskej polície v Dubnici nad Váhom o ukončenie pracovného pomeru podľa § 67 ku dňu 31. 12. 2023. V zmysle zákonníka práce mu plynie 2-mesačná výpovedná lehota a pracovný pomer ...
	V zmysle zákona o obecnej polícii náčelníka mestskej polície vymenúva a odvoláva na návrh primátora mesta mestské zastupiteľstvo.
	Pán náčelník, rovnako ako aj niektorí jeho kolegovia, sa rozhodli využiť podmienky valorizácie dôchodkov a odchádzajú do dôchodkov, tak ako sa deje aj na iných pracovných pozíciách.
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa prihlásil pán poslanec Suchánek, ktorý informoval, že si prečítal celý zákon, ale v zákone nie je špecifikovaný odchod z funkcie. Nevidí dôvod na odvolávanie náčelníka, keďže dal výpove...
	Uznesenie číslo                     165/2023
	Predkladaná Správa o kontrole plnenia uznesení MsZ zahŕňa kontrolu plnenia uznesení zo 7. plánovaného zasadnutia MsZ dňa 19. 9. 2023. Na tomto zasadnutí bolo celkovo prijatých 48 uznesení. Z tohto počtu podlieha kontrole plnenia 24 uznesení a 24 uznes...
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     166/2023
	Táto správa obsahuje údaje o výsledkoch kontroly a kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta za obdobie od posledného plánovaného zasadnutia MsZ, konaného dňa 19. 9. 2023. Procesne boli ukončené 2 kontroly, ktoré boli vykonané v súlade s plánom ko...
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     167/2023
	V zmysle ustanovenia § 18f ods.1 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení hlavný kontrolór predkladá obecnému zastupiteľstvu raz za šesť mesiacov návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra. Predložený plán kontrolnej činnosti HK zah...
	HK plánuje v 1. polroku 2024 vykonať 5 kontrolných akcií, celkovo 10 kontrol. Podrobnejšie informácie o plánovaných kontrolných akciách, kontrolovaných subjektoch a predmete týchto kontrolných akcií sú v predloženom materiáli.
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     168/2023
	Materiál je predkladaný ako reakcia, ktorá vznikla po tom, ako Únia miest Slovenska postavila členské mestá pred rozhodnutie, či zostanú členom Združenia miest a obcí Slovenska alebo členom ÚMS. Duálne členstvo už nebude možné. Z uvedeného dôvodu mest...
	Primátor mesta Dubnica nad Váhom rozhodnutie ÚMS akceptuje a v nadväznosti na vyššie uvedené informácie predkladá návrh na vystúpenie Mesta Dubnica nad Váhom ako člena zo ZMOS-u Mestskému zastupiteľstvu v Dubnici nad Váhom na schválenie.
	Primátor otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.
	Uznesenie číslo                     169/2023

